
Proces-verbal
Tncheiat Tn sedinta ordinara a

Consiliului General al Municipiului Bucuresti
din data de 28 aprilie 2015, orele 15.00

§edinta a avut loc Tn sala de consiliu de la etajul III al cladirii
Primariei Municipiului Bucuresti la care au participat 50 din cei 55 de
consilieri.

La §edinta au participat urmatorii: domnul viceprimar al municipiului
Bucuresti Darabont Alexandru - Dan, domnul Paul Nicolae Petrovan -
prefect al municipiului Bucuresti, domnul secretar general al municipiului
Bucure§ti Tudor Toma §i doamna Georgiana Zamfir - director executiv
Directia Asistenja Tehnica si Juridica.

Au fost invitati sa participe directorii din cadrul aparatului de
specialitate al Primarului General al Municipiului Bucuresti si mass -
media.

La §edinta au fost absent! urmatorii: Fatu Gabriel, Mocioaca §tefan
Alexandru, Mustaciosu Vlad, Stan Ion (motivat) §i Untaru Virgil.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Cine nu a semnat prezenta este invitat la secretariat.
Doamnelor si domnilor consilieri, domnule prefect, domnule

secretar general, buna ziua.
Bine a{i venit astazi la sedin{a ordinara a Consiliului General al

Municipiului Bucuresti, 28 aprilie 2015, ora 15:30.
Rog secretariatul sa-mi comunice prezenta.

In momentul acesta sunt semnate 36 de persoane.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Rog liderii de grup ai formatiunilor politice sa invite Tn sala

consilierii general!. Multumesc.
Inca o data prezenta, va rog. Va rog sa ne mai comunicati o data

prezenta.

Sunt semnate 46 de persoane.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Multumesc. Un numar de 46 de consilieri general! prezenti. Declar

deschisa §edinta ordinara a^CohsTfruljuî eneral al Municipiului Bucuresti



din data de 28 aprilie 2015, ora 15:30. Domnule secretar general, aveji
cuvantul.

Domnul Secretar general Tudor Toma
Buna ziua, doamnelor §i domnilor. Pentru Tnceput am sa dau citire

unor note Tn atenjia dumneavoastra.
Prin adresa Tnregistrata la Primaria Municipiului Bucure§ti cu nr.

1322553/06.04.2015, la Cabinet Secretar general cu nr.
1320/6/07.04.2015, $j la Directia Asistenta Tehnica §i Juridica cu nr.
1276/07.04.2015, CATALIN DIT, MORARU MIRUNA VALERIA,
BORDEA MIRELA ILEANA, QUO YONGJI, VI§AN CEZARA
ALEXANDRA, STRAUJ ADRIANA SIMONA, lONIJA VALER §i
PROPRIETAfl IMOBILIARE LAR S.R.L, prin Avocat PASCU ADA
ALEXANDRA, au formulat plangere prealabila prin care solicita anularea
partiala a Hotararii C.G.M.B. nr. 358/2007 privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal modificare PUZ - Ansamblul Baneasa, sector 1, Tn ceea
ce prive§te suprafaja exterioara terenului de 224, 00 ha.

Contestatarii se considers! direct afectati de imobilul care se
construie§te Tn Aleea Privighetorilor nr. 86C §i considers ca Hotararea
C.G.M.B. nr. 358/2007 nu trebuie aplicata acestei suprafete de teren.

Avand Tn vedere prevederile art. 4 din Legea 176/01.09.2010
privind integritatea Tn exercitarea functiilor §i demnitatilor publice, pentru
modificarea §i completarea Legii nr. 144/2007 privind Tnfiintarea,
organizarea §i functionarea Agentiei Nationale de Integritate, precum §i
pentru modificarea §i completarea altor acte normative §i anume:

(1) ..Declarative de avere §i declaratiile de interese se depun Tn
termen de 30 de zile de la data numirii sau alegerii Tn functie ori de la
data Tnceperii activitatii".

(2) Persoanele prevazute de prezenta lege au obligafia sa depuna
sau sa actualizeze declaratiile de avere §i declaratiile de interese anual,
eel mai tarziu la data de 15 iunie.

(3) In termen de eel mult 30 de zile de la data Tncheierii mandatului
sau a Tncetarii activitatii, persoanele prevazute de prezenta lege au
obligatia sa depuna noi declaratii de avere §i declaratii de interese.

Fata de cele mai sus precizate va adresam rugamintea de a
depune declaratiile de avere §i de interese Tn termenele mentionate.

Toate documentele despre care v-am facut vorbire, va stau la
dispozitie la Directia Asistenta Tehnica §i Juridica Da. Pana pe 15
iunie. Deci toata lumea a mteles? .... Termenul de depunere a
declarapor de avere §i de inte"rese~este 15 iunie. Repet ca sa fiu sigur
ca ...



La ora 15,45 au sosit Tn sala de §edinta domnii consilieri Naghi
Gabriel §i Jugurel Marius Cristian.

Doamnelor §i domnilor consilieri, supun la vot procesul verbal
mcheiat in sedinta Consiliului General al Municipiului Bucuresti din
data de 6 aprilie 2015.

Cine este pentru? majoritatea, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Va multumesc. Domnule pre§edinte, v§ rog.

Dornnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Doamnelor §i domnilor, Tnainte de a trece la ordinea de zi, as. dori

sa va supun atentiei un punct nou pe ordinea de zi privind interpelarile §i
luarile de cuvant. As. dori sa fie introdus la Tnceputul oridinii de zi §i am
sa supun la vot aceasta propunere.

Cine este pentru? majoritatea, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Deci vom mai avea un punct de interpelari sj luari de cuvant.
Multumesc.

Domnule viceprimar, aveti cuvantul.

Domnul Viceprimar Dan Alexandru Darabont
O observatie, domnule pre§edinte. Avand Tn vedere ca de la

debutul §edintei, prin Tmputernicirea domnului Primar general reprezint
executivul pana la venirea dansului §i neavand niciun mandat referitor la
modificarea oridinii de zi propusa de Primarul general, va rog sa
consideram ca este Tnaintea oridinii de zi punctul de interpelari §i de
Tntrebari. Numai o formalitate.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Nu. Nu este corect. S-a votat. Este pe ordinea de zi. Primul punct

va fi eel de interpelari §i luari de cuvant. Multumesc. Daca mai sunt §i
alte propuneri. Domnul Giugula. Va rog.

Domnul Consilier Mihai Doru Giuqula
Buna ziua, doamnelor §i domnilor consilieri. Doresc sa va aduc la

cuno§tinta o situate Tntr-adevar inedita, aflata pe ordinea de zi a §edintei
Consiliului General, Tn care se cere vacantarea a doua mandate pe baza
unor documente care nu sunt conforme cu realitatea §i care sunt false.
Am aflat odata cu publicarea ordinii de zi a Consiliului General ca am
fost exclus din P.S.D. In conformitate cu prevederile legale §i statutare
ale P.S.D.-ului, trebuia aceas l̂f^otfrw^a Tmi fie comunicata. Aceasta
hotarare nici pana Tn prezerfnu rni-a fost^comunicata, sens Tn care am— ' f * ''- \ \



facut demersurile necesare atat la P.S.D.- Organizatia Bucure§ti cat §i la
Organizatia Sectorului 5 sa Tmi comunice hotararea, temeiul legal,
motivele §i actele care au fost anexe acestei decizii, ca sa pot sa-mi intru
Tn prevederile statutare, sa o contest. Tnca din faza .... din acest
moment, aceasta hotarare este prematur introdusa Tn cadrul Consiliului.
Mai mult, hotararea care a fost publicata §i pe site, arata ca Organizatia
Sectorului 5 m-a exclus din P.S.D. Vreau sa va aduc la cuno§tinta ca eu
nu sunt membru la Organizatia Sectorului 5. Eu sunt membru la
Organizatia Sectorului 3, cu cotizatia platita la zi §i cu adeziune din anul
1998 §i nu am avut nicio Tntrerupere Tn aceasta activitate. De atunci, eu
nu pot sa iau Tn series aceasta decizie, sa va pun Tntr-o postura Tntr-
adevar jenanta, de a lua o decizie pe baza unor documente false. Mai
mult, adresa de Tntocmire de Tnaintare catre Consiliul General nu are
niciun fel de numar de Tnregistrare de la Partidul Social Democrat §i nu
are nici macar stampila Partidului Social Democrat. Este o semnatura,
care poate sa fie sau poate sa nu fie. De aceea pentru a va prezenta
documentele §i demersurile pe care le-am facut pana acuma §i le dau la
secretariat sa le multiplice, am rugamintea ca punctul 1 §i 2 sa le treceti
ultimele pe ordinea de zi, ca secretariatul sa aiba timp sa le multiplice, sa
va comunice documentele §i demersurile pe care eu §i Bogdan
Georgescu le-am facut. Am uitat sa va spun ca Tn aceasta situate este §i
domnul Bogdan Georgescu. Este o situate abosut ... daca n-ar fi
jenanta, ar fi hilara. Este ca §i cum eu as. exclude din P.S.D. un membru
P.N.L. sau nu §tiu ce s-ar Tntampla, o alt§ situatie din aceasta, situate
care pune atat Consiliul General cat fsj membrii sai Tntr-o situate de a
hotarT momentul Tn care v-am adus la cuno§tinta toate aceste acte ca
sunt false Tntr-o situate de a opta, de a respecta legalitatea §i a Tncalca
sj sunt sigur ca nu veti Tncalca legalitatea, pentru ca am temeiurile §i sa
va prezint aceste documente §i demersurile pe care le-am facut pana
acuma. De asemenea, am atacat Tn instanta Tn conformitate cu Legea
partidelor politice §i decizia 320 a Curfii Constitutional care modifica art.
16 punctul c) din Legea partidelor politice §i permite ca orice hotarare a
unui partid politic sa fie atacata Tn instanta pe chestiuni de procedure. De
asemenea, am depus plangere penala pentru savar§irea infractiunii de
fals, uz de fals, abuz Tn serviciu, Tn§elaciune pentru cei care au semnat
aceste documente §i le-au sustinut atat Tn fata membrilor partidului cat §i
Tn fata organelor §i Tn fata autoritatii publice care se numes,te Primaria
Municipiului Bucure§ti §i Consiliul General al Municipiului Bucure§ti.

Urmeaza sa va prezint §i aceste documente cu numerele de
Tnregistrare pentru a vedea severitatea demersurilor mele §i ilegalitatea
demersurilor facute de colegii mef dejDartid care, poate dintr-o lipsa de
informare au facut acest lucpufva multtrmesc foarte mult.



Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Doamnelor sj domnilor consilieri, Tnainte de a supune la vot

aceasta propunere a domnului consilier general, vreau sa va Tntreb daca
mai sunt luari de cuvant? Domnule viceprimar Darabont, va rog.

Domnul Viceprimar Dan Alexandru Darabont
Doamnelor s.i domnilor consilieri, din capul locului, Tn calitatea de

reprezentant al executivului sa nu fim de acord cu modificarea ordinii de
zi prezentata de primarul general, acest lucru de fapt este sustinut, nu
pentru prima data, si de catre Institutia Pefectului Municipiului Bucure§ti,
§i anume ca ordinea de zi a §edintelor ordinare este stabilita de primarul
general §i asa trebuie respectata.

As, vrea sa spun, daca-mi permiteti §i domnul coleg, as. vrea sa
spun doua cuvinte pentru ca s-a intrat totusj Tn argumentatia domnului
Doru Giugula pe fondul problemei.

In cazul respectiv, noi ne referim cu totii §i avem de analizat doua
proiecte de hotarari, Tn special Tn baza Legii 393/2004 actualizata privind
statutul alesjlor locali. Aceasta lege, la art. 9, alin. 2, pet. h 1 prevede ca:
calitatea de consilier Tnceteaza de drept Tn cazul pierderii calitatii de
membru al partidului politic pe a carui lista a fost ales. Deci este o
chestiune interna de partid, calitatea de membru, supusa instantelor
partidului §i statutului partidului. Corespondenta cu institutia Consiliului
General al Municipiului Bucure§ti fiind facuta de catre actul trimis de
conducerea organizatiei respective de partid. In cazul nostru, a§a cum a
aratat §i colegul nostru, domnul Doru Giugula, este o corespondenta
semnata de doamna Ecaterina Andronescu, care stabiles.te aceasta
situatie de fapt. Eu nu pot §i nici colegii mei nu avem atributul de a
aprecia daca sanctionarea colegilor no§tri a fost facuta pe drept sau pe
nedrept. Aceasta urmeaza sa o stabileasca instantele partidului. Tot
Legea nr. 393/2004 prevede posibilitatea ca eel Tn cauza, chiar daca a
avut o hotarare de Consiliu General de Tncetare a mandatului, sa se
adreseze instantei si o procedure de urgenja care, Tn cazul Tn care are
dreptate, repune Tn drepturi, pentru ca se solicit, ca pana la sfar§itul
acestei §edinte, sa se adauge la dosar §i alte piese. Nu exista a§a ceva.
Deci noi discutam despre ce contine mapa §edintei la Tnceputul §edintei.

Art. 12 alin. 1 din Legea nr. 393 prevede ca C.G.M.B. adopta Tn
prima §edin|a ordinara, la propunerea Primarului general o hotarare prin
care sa se ia act de situatia aparuta sj sa se declare vacant locul
consilierului Tn cauza. La baza acestui proiect de hotarare sta un referat
constatator semnat de Primarul general §i Secretarul general, ceea ce
avem, Tnsotit de acte justificative., adica corespondenta din partea
Organizatiei P.S.D. Bucuresflf^mievaJjceva. Eu as. vrea sa va rog,
doamnelor §i domniloi; col/gi^s^ averh'̂ ri vedere ca obstructionarea
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acestui mers firesc, legal juridic Tn ce privefte functionarea Consiliului
General ar fi similara sau poate chiar mai grava cu excesul de imunitate
parlamentara, atat de incriminat Tn zilele de astazi, Tn ce prive§te votul
din Parlament. Daca-mi aduc aminte, chiar domnul Doru Giugula Tntr-o
s,edint§ anterioara a fost foarte vehement Tmpotriva a ceea ce s-a
Tntamplat Tn Parlament cu votul privind imunitatea. Eu as. zice sa nu
operam cu doua masuri §i as. vrea sa rog colegii de la Partidul National
Liberal, cu tot respectul pe care Tl port, dupa trei ani de functionare
Tmpreuna, sa tina cont si de faptul ca daca astazi Tmpiedica aplicarea
legii Tn ceea ce prive§te pe cei doi colegi, nu fac decat sa confirme
justetea sanctiunii pe care ace§tia au primit-o Tn cadrul Partidului Social
Democrat. Va multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Domnul Catalin Campeanu, va rog, luati cuvantul.

Domnul Consilier Campeanu Remus Catalin
Sunt doua consideratii pe care as. dori sa le fac. Nu am sa ma refer

la problema de fond ridicata de colegul nostru Doru Tn ceea ce prive§te
excluderea de alta organizatie. Pe mine, am sa ma refer la ordinea de zi

am citit punctul acela de vedere al prefectului. Cu tot respectul pe
care mi-l exprim s.i acum, sunt Tntr-un dezacord total din multe puncte de
vedere §i as. dori sa va spun, domnule viceprimar, domnule prefect ca
legiuitorul, prin Legea nr. 215 ..., prin care a reglementat functionarea
administratiei publice locale, a Tnteles sa mentioneze expres limitarea
atributiilor Consiliului General, Tn ceea ce prive§te ordinea de zi, prin
faptul ca noi nu putem elimina de pe ordinea de zi vreun punct de vedere
decat cu acordul primarului, dar nu exista nicio interzicere expresa Tn
lege de a modifica ordinea punctelor de pe ordinea de zi §i cu tot
respectul, asta nu o hotarati nici dumneavoastra, nici domnul prefect, nici
noi. Noi vedem lucrurile Tn felul nostru. Daca va exista o interpretare a
legii, nu cred ca este cineva Tn sala aici care s-o dea altfel. Prin urmare,
Tn condipe Tn care nu exista o interdictie clara Tn lege de a modifica
aceasta ordine de zi, atata timp cat noi nu alteram aceasta ordine de zi,
nu scoatem ceva de pe ordinea de zi, ci doar, Tn condipe Tn care legea
ne-a dat dreptul de a considera prioritatile Bucure§tiului, asta facem. Noi
punem acele puncte pe ordinea de zi, Tn modul Tn care noi consideram
ca ele sunt prioritare §i asta este ceea ce trebuie sa facem aici.

Al doilea punct de vedere este referitor la documentatie
suplimentara adusa la diferite puncte de pe ordinea de zi. Domnule
viceprimar, dati-mi voie, Tn caAitate .de consilier general sa votez Tn
cuno§tinta de cauza. §i po^sa va corrlunic ca-mi doresc sa vad toate
documentele, fieyea ele suwdeja la acea Inotarare, fie ca sunt aduse Tn



timpul sedinjei, cum de altfel s-a Tntamplat de nu §tiu cate ori pana acum,
dar brusc la acest punct de pe ordinea de zi ne-a gasit strictetea
incredibila de a nu mai primi niciun fel de document. Imi pare rau

Dati-mi voie sa votez Tn cuno§tinta de cauza si datf-mi voie sa
studiez toate documentele care-mi sunt aduse chiar §i Tn timpul §edintei.

Va multumesc.

Domnul Viceprimar Dan Alexandru Darabont
Stimate coleg, mie-mi pare rau ca ati ratat ocazia ca la timpul

oportun sa va Tnscrieti Tn P.S.D. pentru ca astazi ati fi avut acces la toate
documentele care au stat la baza acestei hotarari. In calitatea de
consilier general din partea P.N.L-ului este de ajuns ca aveti
comunicarea conducerii organizatiei P.S.D. de Bucuresji. In rest sunt
documente interne de partid, viata interna de partid, statut de partid, cum
aveti sj dumneavoastra. Multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
O ultima interventie a domnului Giugula, apoi se pregateste domnul

consilier general Lucian Iliescu §i domnul Cristinel Diaconescu. Va rog.

Domnul Consilier Mihai Doru Giuqula
Asa cum ma stiti, am vrut s§ fiu elegant §i sa fiu Tn limita

colegialitatii fata de colegii no§tri, Tn ceea ce priveste punctul de vedere.
Sigur, Ti multumesc domnului §i colegului meu Dan Darabont pentru
punctul de vedere pe care l-a avut aici, vreau sa readuc aminte ca
procesul-verbal al §edintei Consiliului General este un document oficial,
iar pozitia dansului reprezinta un punct de vedere oficial sj pe care nu sj-l
mai poate retracta. Probabil ca a avut aceasta pozitie, ca a fost
mentionat Tn plangerea penala ca unul din membrii grupului infractional,
constituit Tn scopul emiterii acestei hotarari. ... Eu vorbesc foarte series.
Nu radeti ca, radem §i glumim, dar a§a este.

De asemenea, pentru ca s-a facut referire disciplina interna de
partid §i la oportunitatea §i necesitatea, .... decizia Curtii Constitutionale
320 prevede expres ca instantele de judecata nu analizeaza
oportunitatea din punct de vedere al aspectului politic, ci analizeaza din
punct de vedere al formalismului. Eu v-am invederat ca nu sunt membru
la Sectorul 5 si ca sunt membru la Sectorul 3.

La sectorul 3, unde domnul Darabont nu a vrut sa faca aceste
mentiuni, ca nu e frumos sa ne spalam rufele Tn familie. Domnul
Darabont este pre§edinte executiv §i am participat Tmpreuna la aceste
activitati politice desfa§urate la Sectorul 3. La Sectorul 3 sunt membru §i
am fost membru §i Tn timporrcampaniei doamnei Andronescu, daca
dansul a mentionat-o. Eu/ff-arrx-vrut sa mentionez, ca am un respect fata
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de dansa Cand am luptat ca sa castige colegiul de senator Tn
Sectorul 3. Deci nu poate fi vorba de o confuzie, ci de rea vointci. In
acest sens am sa va demonstrez ... asta vreau sa va arat, adeziunea
mea la sectorul 3, cotizatia platita pe anul 2014 sj cotizatia platita pe anul
2015 la zi. §i ele sunt trimise Tn luna martie 2015. Deci acestea sunt
documentele pe care vreau sa le aveti Tn vedere sj sa §titi ca hotararea si
... prezentat de ... dumneavoastra este un fals. Eu nu vorbesc de
necesitate sj de oportunitate ca aici ...sunt membru al Comisiei
Nationale de Disciplina. Nu pot fi exclus decat .... aceasta comisie
cu aprobarea congresului. Astea sunt discutii pe fond, Tn instanta. Dar
pentru informarea dumneavoastra, ca sa nu cadem Tn gre§eala, sunt
aceste documente pe care vi le voi comunica prin grija secretariatului. Va
multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Domnule consilier Lucian Iliescu, aveti cuvantul.

Domnul Consilier Lucian Iliescu
Da, buna ziua domnule pre§edinte, buna ziua stimati colegi.

Suntem Tn plina §edinta P.S.D., daca observati, Tn Consiliul General al
Municipiului Bucure§ti. Vizavi de actele care ne-au parvenit noua acum 5
zile, la secretariatul Consiliului General, am observat sj eu aceste
inadvertente. Eu stiam, cunoscandu-va de mult timp ca opozanfi politici,
ca §tiam ca tu nu e§ti membru la Sectorul 5 la P.S.D., ci e§ti la Sectorul
3. in alta ordine de idei, noi nici nu ne putem, vorba domnului viceprimar
general, nu ne putem amesteca Tn treaba interna a unui partid politic.
Ceea ce am observat eu sj din §tiinta mea, nu luam cuvantul daca nu
aveam sj eu un caz similar, sj aduceji-va aminte acum 3 ani de zile, cand
2 doamne sj 3 domni de la Partidul Democrat Liberal au hotarat sa ne
invalideze mandatele la Tnceputul mandatului nostru de consilier general,
mie, domnului Voicu sj domnului Cristinel Deaconescu, eu Tmi amintesc
ca Doru Giugula, Tn calitatea ta de consilier^general atunci sj de jurist, ai
sustinut legea si Tti multumesc pentru asta. in alta ordine de idei, domnul
viceprimar, eu mi-as dori mai mult ca dumneavoastra sa aveti, a§a un
cuvant frumos cum ati avut astazi, pro-bucure§teni si pro-administratia
de aici, din Primaria Generala, nicidecum Tmpotriva unui fost coleg sau
viitor coleg al dumneavoastra, indiferent daca doamna pre§edinta a
Organizatiei de Bucure§ti semneaza pe ceea ce decide un birou
permanent de sector, cu toate ca, din §tiinta mea, calitatea de membru
se pierde Tntr-un consiliu de coordonare de sector, nu Tntre 20 de oameni
care stabilesc sa piece unui sauualtul dintr-un partid, unde a muncit 15
ani. Asta este parerea meafca sj coleg, iar eu, Doru, votul meu Tl vei
avea astazi sa ramai Tn Qtepiul General, fiindca eu cred ca, dupa 3 ani



de zile Tn care au fost pelerinaje §i in care au fost sui§uri §i cobora§uri,
iar sinusoida Consiliului General, eu cred ca de vreo 2 luni de zile sau de
3 luni de zile totusj aici lucrurile s-au linisjit. Eu cred ca ar trebui sa
muncim pentru cetajean §i Tn interesul lui §i nu sa ne mai rafuim politic.
Care pleaca, cum pleaca, cum vine sj cine vine. La ora asta cand
vorbim, suntem 55 de consilieri generali, Consiliul General este Tn
deplinatatea lui sj ar trebui sa lucram pentru bucuresjeni. Multumesc
mult. Domnule consilier Deaconescu. Avem o doamna consilier general,
daca putem sa-i dam cuvantul.

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel.
Domnule, e§ti multumit sau mai vorbim §i noi?

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Doamna Gratiela, va rog.

Doamna Consilier Draghici Aurelia Gratiela
Stimati colegi, eu n-am sa fac referire la persoana, n-am sa fac

referire la colegul Doru Giugula §i la Bogdan Georgescu, cu care am fost
mai bine de 15 ani colegi Tn acest partid sj aproape 7 ani Tn Consiliul
General. M-am necajit doar Tn momentul Tn care ati facut referire la
formatiunea din care am facut parte aproape 15 ani. Atf folosit cuvinte
grele, ati folosit cuvinte dure §i eu va aduc aminte ca acest grup
infractional pe care l-ati invocat v-a trimis de eel putin 4 ori Tn Consiliul
General. Intrebarea mea este: de ce ati ramas daca s-au adunat atatea
nemultumiri sj ati reportat atatea cuvinte urate s.i atatea elemente
negative fata de formatiunea, repet, pe care ati reprezentat-o Tn Consiliul
General §i care de 4 ori v-a trimis aici sa reprezentati cetatenii. Este
Tntrebare. Cu regret o pun.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Domnul Deaconescu.

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Avand Tn vedere ca legea prevede ca documentatiile tehnico-

economice aferente lucrarilor se elaboreaza §i se aproba Tn conditiile
Legii 500/2002 privind finantele publice, cu modificarile §i completarile
ulterioare, ale Legii administratiei publice locale nr.215/200, republicata
cu modificarile §i completarile ulterioare §i ale celorlalte acte normative
aplicabile Tn materie de investitii publice de catre autoritatile
administratiei publice locale sigsLva contine Tn mod obligatoriu varianta
finala a studiului de fezabilMe precitm §i sursa de finantare, avand Tn
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vedere ca proiectul aflat pe ordinea de zi, la punctul 8 nu Tndepline§te
conditiile pentru a fi votat, va rog sa Tl retrageti de pe ordinea de zi.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Daca mai sunt alte luari de cuvant pe Ordinea de zi

Domnul Consilier Mihai Doru Giuaula
Se pare ca, cu tot respectul Gratiela, eu nu m-am referit la membri

de partid. Membri de partid pe care Ti respect sunt activi§ti. Tocmai de
aceea am facut aceasta precizare. Sunt din anul 2000 Tn Consiliul
General. Conditiile au fost unele sj conditiile sunt altele. Eu ma refer
la ziua de astazi s,i de la data cand s-a emis aceasta hotarare falsa. Un
grup care s-a constituit peste membri de partid, care n-au cuno§tinta de
a§a ceva, fara aprobarea lor sj care-§i bat joe de partid, este altceva. La
asta m-am referit.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Doamnelor §i domnilor consilieri, domnule consilier general

Cristinel Deaconescu, solicitati scoaterea de pe ordinea de zi a punctului
8, cui anume ca nu v-ati ... executivului. Domnule viceprimar, aveti
cuvantul.

Domnul Viceprimar Dan Alexandru Darabont
Domnule consilier, am spus §i repet ca nu exista un mandat Tn

acest sens, de a se modifica ordinea de zi propusa de primarul general.
Ramane Tn discutie §i, la punctul respectiv, vom discuta daca sunt sau
nu Tndeplinite toate conditiile legale cu privire la proiectul respectiv. Eu
as, spera sa ajungem sa discutam absolut toate punctele propuse de
primarul general pe ordinea de zi, chiar daca au fost puse la sfarsjtul
listei. Am luat nota de angajamentul colegului domnului Iliescu ca va vota
astazi Tn legatura cu cele 2 proiecte. Sper sa avem cu totii ocazia asta.

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Domnule pre§edinte, avand Tn vedere situatia exceptional^, ca

domnul viceprimar nu are mandat din partea domnului primar, va rog sa
nu supuneti la vot acest proiect care se afla pe ordinea de zi, Tntrucat nu
Tndeplineste conditiile legii. Va multumesc.

La ora 15,55 a sosit Tn sala de §edinta domnul consilier Mircea
Raicu.

Domnul Presedinte de sadtntt Radu Richard Vicentiu
Jin sa va reamintesc/c^i rut este Tn apanajul Consiliului General, ci

exclusiv al initiatoruluLordfhti cfe zi sa scoata proiectele pe ordinea de zi.
li f l \'



Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Domnule presedinte de §edinta, va rog sa ma iertati. Conform Legii

215, dumneavoastra aveti obligatia de a nu supune la vot proiectele care
nu Tndeplinesc condipe legii. Va rog cititi legea Tnainte de a vorbi la
microfon.

La ora 16,00 a sosit Tn sala de sedinte doamna consilier Popa
Maria.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Va rog sa luati loc Tn sala. Dau citire articolului care mentioneaza si

subliniaza acest drept al consiliului local. Ordinea de zi a sedinjelor se
aproba de consiliul local la propunerea celui care, Tn condipe articolului
39 a cerut Tntrunirea consiliului. Suplimentarea ordinii de zi se poate face
numai pentru probleme urgente, care nu pot fi amanate pana la sedinta
urmatoare si numai cu votul majoritatii consilierilor locali prezenti.
Scoaterea unui proiect de hota"rare de pe proiectul ordinii de zi se face
numai cu acordul initiatorului sau daca acesta nu Tndeplineste condole
prevazute la articolul 44. Daca mai sunt alte luari de cuvant privind
ordinea de zi.

Supun la vot propunerea domnului consilier general Doru Giugula
privind modificarea ordinii de zi, astfel meat primele 2 ...

Domnul Viceprimar Dan Alexandru Darabont
Domnule presedinte, obiectez pentru ca e vorba de o propunere

referitoare la o hotarare care-l priveste. Trebuia macar sa faca altcineva.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Astfel meat proiectele 1-2 sa devina 28, respectiv 29.
Cine este pentru aceasta propunere? 33 voturi, Tmpotriva? 0 voturi,

abtineri? 17 voturi.
Aceasta propunere a fost adoptata, astfel meat primele 2 puncte de

pe ordinea de zi vor devein punctele 28 si 29.
Domnii consilieri care au Tntarziat la §edinta si sunt prezenti Tn sala,

va rog sa semnati prezenta.
Solicit Tnca o data numarul de consilieri prezenti secretariatului.

Secretariat^
49 de persoane semnate.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Doamnelor si domnilor cojgi§.jj|eri, supun la vot ordinea de zi Tn

integralitatea ei. /^ f \i pentru? 29, TmJDOtrh/a? 0 voturj. Abtineri? 16 voturi.



Ordinea de zi a fost aprobata.
Domnule viceprimar Pieptea, aveti cuvantul, va rog.

Domnul Viceprimar Cornel Pieptea
Muitumesc, domnule pre§edinte. Domnule prefect, domnule

viceprimar, vroiam doar sa mentionez pentru a ramane consemnat pe
banda, ca astazi ne aflam Tn fata unei premiere, practic viceprimarul
mandatat de primar sa propuna o ordine de zi, a votat Tmpotriva acelei
ordini de zi asupra careia a primit mandat de la primarul general. Se
Tntampla lucruri ciudate Tn Consiliul General.

Domnul Viceprimar Dan Alexandra Darabont
Domnule viceprimar general, de la dumneavoastra ma a§teptam la

mai multa cunoa§tere a procedurilor §i a legii. Ordinea de zi a fost
propusa de primarul general sj sub semnatura dansului au fost postate
pe site. Am mandat sa reprezint executivul, pentru ca orice §edinta se
desfasoara Tn aceasta formula. M-am abtinut pentru ca s-a votat nu
ordinea de zi propusa de primarul general pentru aceasta §edinta
ordinara, ci ordinea de zi modificata Tn scopul ca cele doua proiecte
referitoare la Tncetarea mandatului colegilor no§tri, fo§ti PSD, sa fie puse
la sfarsjtul ordinii de zi sj apoi PNL-ul sa paraseasca sala §i sa nu mai fie
cvorum. Din aceasta cauza, pentru ca s-a mai Tntamplat acest lucru,
grupul PSD s-a abtinut. E foarte simplu. Muitumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Un alt punct de vedere. Domnule consilier general Campeanu, va

rog.

Domnul Consilier Campeanu Remus Catalin
Domnule viceprimar se pare ca aveti capacitati extrasenzoriale de

a banui ca nu §tiu cine, nu §tiu ce parase§te, nu §tiu ce sala. Sa ne
limitam la ordinea de zi §i la subiectele pe care le avem de discutat sj nu
la alte banuieli §i alte pove§ti de adormit copii dimineata. In al doilea
rand, as, dori sa va Tntreb ceva direct, domnule primar Darabont, va spun
§i numele pentru a putea sa Tmi dati replica .... viceprimar.... da. As. dori
sa va Tntreb oare de fiecare data cand s-a modificat ordinea de zi
propusa de domnul primar general, de fiecare data, Tn ace§ti trei ani de
zile, din acest mandate, v-ati abtinut sau ati votat cu mana sus atunci
cand ordinea de zi a fost modificata de colegii dumneavoastra, membrii
de onoare ai Partidului Social Democrat? Va multumesc, dar sa Tmi
raspundeti cu da §i nu, cum crejd£tL
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Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Domnule viceprimar, va rog.

Domnul Viceprimar Dan Alexandru Darabont
Domnule consilier Campeanu, va rog sa studiati cu atentie toate
procesele verbale de la §edintele de pana acum sau Tnregistrarile
video. Multumesc.

Domnul Consilier Scarlat Horia
Dragi colegi de la Partidul National Liberal, vreau sa luam act de

prezenta printre noi a partidului bumerang, PSD-ul, cu politica de
bumerang, care acum se Tntoarce Tmpotriva lor §i atrag atentia domnului
viceprimar ... domnului viceprimar minoritar .... Ti atrag atentia ca
subsemnatul am avut de vreo trei ori proiecte pe ordinea de zi, pe care
atunci, domnule prefect §i domnule viceprimar nu ati avut opozitie atat de
vehementa, ca de pe locul unu treceam pe ultima pozitie, Tn acelasj tip
de §edinta. Nu numai atat, dar eu ma Tntalneam cu dumneavoastra pe
culoare §i Tmi radeati a§a ironic sj acum constat ca politica
dumneavoastra de bumerang va love§te exact acolo unde meritati, Tn
fundurile voastre.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Doamnelor §i domnilor consilieri, daca mai sunt luari de cuvant?

Ultima luare de cuvant Tnainte de a Tncepe §edinta.

Domnul Consilier Rizoiu Mircea
Vreau sa va rog Va rog respectuos, sa Tmi acordati doua minute,

doar o vorba sa va spun. Cred ca niciunul dintre dumneavoastra nu va
puteti vaita ca eu am facut exces de apartenenta. Va rog foarte mult sa
avem decenta. Va rog din suflet sa avem decenta. Daca nu avem, nu ne
putem considera consilieri general! ai municipiului Bucure§ti. Va
multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Doamnelor §i domnilor consilieri, primul pjunct de pe ordinea de zi

este solicitari de luari de cuvant §i interpelari. II invit Tn sala pe domnul
losif Sever Georgescu, dar Tnainte doresc sa dau citire la doua note, de
informare Tn atentia domnului director general interimar, Vicentiu Daniel
Antonescu, pre§edintelui Consiliului de Administrate Radu Dumitru,
catre Regia Autonoma de Transport Bucure§ti. Prin adresa nr. 1129 din
15 martie 2015, primita de la Cabinet Secretar General al Consiliului
General al Municipiului BupaT§ffJT ni>s-a adus la cuno§tinta Raportul de
control Tncheiat de doamif% Stoica Aurica, Tn calitate de §ef serviciu



asigurarea activitatii RATB Tn baza programului de activitate, parte din
planul strategic de control financiar sj gestiune pentru perioada 2014-
2016. Avand Tn vedere ca prin raportul sus mentionat sunt mentionate

de gestiune, precum §i asupra activitatii RATB, Tn general §i avand
Tn vedere ca acelasj raport propune si o serie de masuri, va rugam sa ne
transmiteti pana la data de 1 iunie 2015 un punct de vedere scris privind
toate aspectele semnalate. Va solicitam ca raspunsul sei prevada, Tn
mod explicit, punctul dumneavoastra de vedere privind aspectele
cuprinse Tn raportul de control, soluble identificate, punctual, pentru
problemele semnalate, stadiul de implementare.

Cea de-a doua nota de informare catre Consiliul General, catre
Primarul general al municipiului Bucure§ti, prof. dr.Sorin Mircea Oprescu.

Prin adresa nr. 1129 din 15 martie 2015, primita de la Cabinet
Secretar General al Consiliului General al Municipiului Bucuresti ni s-a
adus la cuno§tinta Raportul de control Tncheiat de doamna Stoica Aurica,
Tn calitate de §ef serviciu control financiar sj gestiune, asupra ....
activitatii RATB Tn baza programului de activitate, parte din planul
strategic de control financiar §i gestiune pentru perioada 2014-2016.
Raportul sus mentionat cuprinde o serie de , precum si o serie de
masuri si solutii. In consecinta va solicitam, ca Tmpreuna cu directiile de
specialitate din cadrul Primaries Municipiului Bucure§ti sa analizafi sj sa
propuneti masurile legale ce se impun Tn vederea optimizarii,
eficientizarii activitatii RATB.

Domnul losif Sever Georgescu ... nu este. Reprezentantul Alin
Prod Com 2010, Meca Gabriel §i doamna Rugina Cristina. Aveti
cuvantul, va rog si sa va limitati la cinci minute, va rog.

Domnul Meca Gabriel
I mi cer scuze, ca cetacean american, beneficiez de democratie Tn

Romania sj ma bucur de acest lucru. Uitafi despre ce este vorba,
intersectia dintre Calea Vacare§ti si B-dul Gheorghe §incai, care este
aproape de Universitatea Nicolae Titulescu, a fost Tn 2001 supusa
cererilor de restituire a proprietarilor din zona respective, care era un
teren viran. Cu toate acestea, la doi ani de la aparitia legii respective,
fostul prim ministru Adrian Nastase, Tmpreuna cu profesorul Ion Neagu,
Tmpreuna cu colegi de-ai dumneavoastra, care erau Tn anul 2003 la
Consiliul General, au scos o hotarare nr. 50/2003, prin care au dat toatci
suprafata de 10.000 metri patrati, au dat-o Universitatii Nicolae Titulescu,
Tn concesiune. Aceasta s-a Tntamplat cu ajutorul Primariei Sectorului 4,
care a facut ni§te hotarari de consiliu §i s-au hotarat sa faca niste camine
studente§ti. Vazand ca lucrul §oesta este ilegal, au corectat aceasta
hotarare, cu Hotararea nr. ytffy prin care au scos din suprafata initiala,
suprafetele tereTTuriJor celc/'eare erau Tn proces de restituire, dar vreau
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sa va mentionez ca aceste propriety sunt Tnconjurate complet de
terenul respectiv, care apartine Universitatii Nicolae Titulescu, Tn
concesiune. Eu fiind, unul din reprezentantii, ma rog .... soacra a avut
teren acolo, str. Lanariei, nr. 17. S-au facut mai multe §mecherii, nu
vreau sa va mai spun detaliile, cert este ca initial, pe strada Lanariei nr.
17 s-a dat un titlul de proprietate, eliberat de Prefecture pentru 412 mp,
iar terenul initial are o suprafata de 612 mp. In 2006, pe Legea 10 am
obtinut o suprafata de 520 mp si compensare pentru diferenja. Dar, Tn
2010 Universitatea Tmpreuna cu Primaria Sectorului 4 a construit pe
terenul proprietatii pe care avea soacra, a construit gard si teren de tenis
§i efectiv au violat proprietatea respective. Eu ma lupt de 12 ani pentru
aceasta problems! §i am cheltuit mii de dolari si pe avocat, acum sunt Tn
proces cu Primaria Municipiului Bucuresti. Am cheltuit o gramada de
bani pentru a se rezolva aceasta problema si sunt aici Tn momentul de
fata, dupa 12 ani. Ceea ce v§ rog pe dumneavoastra este .... am auzit
ca Tn cateva luni se va face o noua hotarare care sa rezolve aceasta
problema. Ceea ce va rog pe dumneavoastra este sa cooperati cu
proprietarii din zona respective, mai ales ca proprietatea mea este
Tnconjurata si fosta strada a Lanariei care era acolo, si nu mai este,
si cu alte cuvinte sunt intimidat de catre nu stiu cine, ca sa nu va mai
spun, dumneavoastra stiti foarte bine. Sunt intimidat ca sa cedez
lucrurile acestea. Vreau sa va mai mentionez ca exista si o alta
proprietate Tn strada Viorele nr. 118 sau 18, la care s-a dat titlul de
proprietate, dar terenul respectiv era inclus Tn Dispozitia nr. 118, Tn
Hotararea Consiliului General. Eu vreau sa mentionez acum si Tmi pare
rau ca trebuie sa critic si Primaria Municipiului Bucuresti, sa stiti ca
Serviciul de Cadastru nu Tsi face treaba Tn mod profesional si hotararile
care s-au dat, trebuiau date cu ajutorul avizelor comisiilor de specialitate.
Asa ca, doresc ca dumneavoastra sa va impuneti din punct de vedere
profesional si sa va uitati la aceasta problema. Eu, Tn acelasi timp o sa
ma ocup si eu. Sa speram ca ajungem la o Tntelegere rezonabila pentru
ca proprietatea private este garantata prin Constitute.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Multumim. Domnule viceprimar, aveti vreo pozitie?

Domnul Viceprimar Dan Alexandru Darabont
Stimati colegi, a§a cum a subliniat si domnul Meca, dace am

Tnteles eu bine, domnul Meca Gabriel ...., serviciile de specialitate din
Primaria capitalei au contribuit la aceasta situate cu niste avize de
specialitate, documentul final JJacUfmis de Prefecture Municipiului
Bucuresti. Noi ne vom reverpc^toat^chestiunea legata pe competenta
Primariei capitaleLAm.toate^ateje dumneavoastra §i luam legatura.

15



Domnul Meca Gabriel
In momentul de fata, se discuta ideea de a se crea un drum de

servitute. Sa §titi ca nu sunt foarte multumit cu aceasta idee pentru ca
efectiv proprietatea este izolata. Sunt mai multe solutii, sa §titi, daca
Tncercam sa fim creativi §i sunt dispus sa cooperez cu Primaria Tn
totalitate sj cu dumneavoastra.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Doamna consilier Popescu Manuela.

Doamna Consilier Popescu Manuela Violeta
Stimate domn sunt profund nu §tiu cum sa spun, §ocata, nu,

dar impresionata de ce ne spuneti aici. Cu atat mai mult, ca ceea ce ne
spuneti dumneavoastra confirma ceea ce vedem Tn fiecare zi la televizor,
arestari §i puneri la zid a unor oameni care au facut abuzuri cu terenuri §i
cu proprietatile din aceasta tara, atajia ani de zile. Este regretabil, ca
cetatenii sunt pu§i Tn aceasta situatie §i daca noi Tn Consiliul General, cu
puterea sau cu atributiile pe care le avem, cu ceea ce putem sa
intervenim, Tn cadrul legal pentru a debloca astfel de situatii se poate,
sigur ca vom face §i ne vom da tot interesul. Rugamintea este sa veniti §i
atunci cand intra proiectul, sa Tl sustineti §i sa fim siguri ca aveti toate
actele, sa nu fim Tn situatia sa nu putem vota ca lipsesc acte de la dosar.
Sa veniti §i dumneavoastra sa asistati pentru a putea sa va ajutam. Mai
departe eu raman stupefiata de faptul ca Tn anul 2010, Tmi spuneti, ca
Primaria a construit pe terenul dumneavoastra pe care aveati cerere de
retrocedare? A§ dori sa se consemneze §i Prefectura sa ne formuleze §i
ea un punct de vedere.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Domnul consilier Voicu, va rog.

Domnul Consilier Voicu Mihai
Multumesc domnule pre§edinte. Eu ma adresez executivului,

respectiv domnului viceprimar, care Ti tine locul domnului primar general,
legat de interventia mea din §edinta trecuta, legat de Comisia de
verificare pentru teatrul Odeon. Noi am facut toate demersurile legale pe
Legea 215 §i astazi trebuia sa primesc un raspuns §i un raport de
specialitate de la, respectiv, Directia de Cultura ca sa facem pasul
urmator, constituirea unei comisii. Vorbind cu doamna director de la
DATJ .... nu de la Cultura .... cu domnul Papagheorghiu ni s-a spus ca
nu dansul face, nici vorba de a§a^giya, nici sa nu ma gandesc. Eu nu ma
gandesc la altceva decat |a r:es0ectarea legii. Eu am vorbit §i cu doamna
director de la DATJ §i miî pus clar ca acest raport de specialitate legat



doar de lege §i de procedura sa Tl faca Direcjia de Cultura. Deci, eu
Tnjeleg ca prin acest gest, administrativul nu face altceva decat sa
tergiverseze o situate neclara, care trebuie clarificata foarte rapid sj Tn
plus de aceasta sa constituim acea comisie. Deci, eu va rog domnule
viceprimar sa luati act de cele spuse de mine, sa gasim o reglementare
Tn §edinta urmatoare. Al doilea punct, vrea sa va aduc la cunoftinta un
fapt, care este adevarat, ca §i legea, aici este putin ciudata, dar se
Tntampla un fapt regretabil legat de §i ma refer strict la institutiile de
cultura ale Consiliului General, respectiv administrate de catre Primaria
generala. Manager! care nu au realizat proiectele pentru care au dat
concurs, au primit note foarte mari, dar managerii care au avut §i public
s/i Tncasari mari legat de ceea ce Tnseamna institutiile pe care le conduc
au primit note mici §i Tntrebarea mea sj cererea mea, ma refer la domnul
viceprimar, pentru ca e dansul aici, as, dori sa vedem care au fost acele
criterii care au condus la acele note pentru acei manager! de la toate
institutiile de cultura, respectiv la cele 24, inclusiv la muzee, la teatre,
s..a.m.d., dar muzeele sj teatrele ne intereseaza §i Circul binemjeles, Tn
mod special, adica criteriile care au fost §i echipa §i persoanele care au
fost Tn componenta acestor comisii. Va multumesc.

Domnul Presedinte Radu Richard Vicentiu
Doamna consilier Fontoura, va rog.

Domnul Viceprimar Dan Alexandru Darabont
Multumesc domnule consilier general. Fiind vorba de functionarea

unor comisii de concurs §i de toate documentele necesare ramane sa
primiti un raspuns detaliat Tn scris.

Doamna Consilier Alexandre Fontoura Lacramioara
Domnule viceprimar am cerut Tn §edinta trecuta domnului primar

general, va cer §i dumneavoastra §i o sa cer Tn fiecare §edinta pana
cand o sa primim situatia pana la plecare, de catre executiv a tuturor
hotararilor date de .... proiectelor de hotarari initiate de catre ....
consilierii general! din acest mandat. Am cerut §i ni s-a promis Tn cateva
zile .... va cer dumneavoastra .... ne puteti ajuta dumneavoastra. Ne
puteti ajuta?

Domnul Viceprimar Dan Alexandru Darabont
Sigur. In calitate de coleg Tn Consiliul General cu dumneavoastra,

deci Tn calitate §i de consilier general nu pot decat sa fiu de acord, dar
pentru mai multa eficienta^xfcas, propune sa stabilim ni§te domenii
prioritare referitpa4:e Ja sutflectele hotararilor, astfel meat sa le luam pe
rand. Daca le )u§m\)/orra1iogic vom Tncepe cu 2012. Va multumesc.



Doamna Consilier Alexandre Fontoura Lacramioara
Sau cu comisia de cultura, mi-e indiferent nu numai toate.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Doamna consilier Popescu, va rog.

Doamna Consilier Popescu Manuela Violeta
Domnule viceprimar, Tn completarea solicitarii colegei mele de a

avea o evidenta cu proiectelor de hotarare propuse de consilieri va rog
sa transmiteti aparatului executiv ca solicitam sj vom solicita Tn fiecare
§edinta, de acum Tncolo, cu toate solicitarilor consilierilor general!,
interpelari Tn §edintele de consiliu care au statut de adresa Tnregistrata
cu numar de Tnregistrare la Primaria capitalei, ori adresa la Primarie
careia i s-a raspuns Tn termen de 30 de zile, ori fac o interpelare la
microfon, care conform legii tot Tn 30 de zile trebuie s& ni sa raspunda,
as. vrea sj eu o situate cu toate interpelarile din procesele verbale §i
termenele Tn care s-a raspuns daca s-a raspuns, ca eu am avut vreo
cinci §i nu mi s-a raspuns la niciuna dintre ele. Va multumesc. §i sa se
constate Tncalcarea legii, Tn permanenta de catre aparatul executiv.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Domnule consilier, va rog.

Domnul Consilier Manolache Valeriu
Domnule pre§edinte, domnule viceprimar general, doamnelor §i

domnilor consilieri general! revin cu o interpelare pe care am mai facut-o
de la acest microfon, pe care o voi depune de data aceasta §i Tn scris §i
TI voi ruga pe domnul viceprimar sa Ti transmits! domnului primar general.
Despre ce este vorba? Dupa cum desigur cunoa§teti prin Hotararea
Consiliului General al Municipiului Bucure§ti nr. 66 din 2006 au fost
aprobate normele privind asigurarea numarului minim de locuri de
parcare pentru noile construe^ §i amenajari autorizate pe teritoriul
municipiului Bucure§ti §i a prospectelor necesare unei corecte functionari
a arterelor de circulate. La art. 4 din normele mai sus amintite se
stabile§te ca numarul minim de locuri de parcare necesar la nivelul
cladirilor §i amenajarilor pentru autorizarea Tn construe^ no! pe teritoriul
municipiului Bucure§ti, se dimensioneaza Tn functie de destinatia §i
suprafata utila specifics! functiunilor ce se regasesc Tn cladire. Numarul
minim de locuri de parcare ce trebuie asigurat fiind stabilit dupa o
anumita grila careia nu Ti mai dau citire acum, dar este preluata din
anexa la Hotararea nr. ee^OplLJ r̂in urmare aplicarea prevederilor
HCGMB 66/2006 poate dueV'la • • • • • doua situatii: a). Tncadrarea
normelor de calcul stabifite^pentru numarul de locuri de parcare, caz fn
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care poate fi eliberata autorizatia de construire, art. 10 din hotarare, b).
nemcadrarea Tn normele de calcul stabilite, caz Tn care autorizatia de
construire sj avizele necesare pot fi eliberate doar cu prezentarea
documentului prin care se face dovada platii unei taxe de 10.000 euro,
pentru fiecare loc de parcare, nu realizat Tn parcels proprie. Avand Tn
vedere cele prezentate, precum §i prevederile art. 13, care
reglementeaza Tnfiintarea fondului pentru construirea de parcaje Tn
constructia amenajate prin dispozijia primarului general al municipiului
Bucuresti va rog sa fie Tntreprinse urgent urmatoarele demersuri. 1.
emiterea dispozijiei primarului general pentru constituirea fondului §i
stabilirea procedurilor de plata a taxei. 2. verificarea de catre Directia de
Inspecfie Tmpreuna cu Directia Generala de Urbanism a tuturor
autorizatiilor emise Tn perioada cuprinsa Tntre 6.04.2006 sj pana Tn
prezent, din punct de vedere al respectarii normelor stabilite prin
HCGMB nr. 66/2006 si aplicarea taxei Tn situatiile Tn care se va constata
nerespectarea prevederilor legale. 3. Verificarea, inclusiv pe teren, a
destinatiei reale a spatiilor declarate ca fiind locuri de parcare Tntrucat,
Tntr-un procent covar§itor acestea sunt Tn fapt valorificate ulterior
receptiei constructiilor ca magazine, locuri de depozitare pentru societati
comerciale sau chiar locuinte. Va multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Daca mai sunt alte luari de cuvant? Domnule Cristinel

Deaconescu, va rog.

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Domnule viceprimar am sa va rog sa Tmi transmiteti la DATJ

urmatoarea rugaminte. Asa cum este prevazut Tn Regulament, Tn art. 31
alin 3, alin 6, art. 39, alin 3, art. 44 din Legea 215, art. 35 din O.G. nr.
35/2002, art. 45 si 46 din aceiasi Ordonanta a Guvernului si art. 47 alin.
2 §i a§a cum ne-a informal si domnul prefect prin adresa lui, DATJ-ul
cand a facut aceasta ordine de zi din 29 de puncte, doar 27 Tndeplineau
condipe pentru a fi puse pe ordinea de zi, respectiv, le lipseau avizele
comisiilor de specialitate, va rog ca la urmatoarea sedinta ordinara
aceste avize sa fie date consilierilor Tn vederea studiului proiectelor care
se supun aprobarii pe ordinea de zi. Va multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Doamna Rugina Cristina. Numai este? Nu Domnul losif am

Tnteles ca nu este. Domnul Statie Dumitru? Nu este. Rog consilierii
general! sa intre Tn sala. Rogjiderif de grup sa invite Tn sala consilierii
general! ai fiecarui
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Domnul Viceprimar Dan Alexandru Darabont
Rog consilierii PSD sa intre Tn sala. Rog si consilierii PC sa intre Tn

sala.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Punctul 1 - Proiect de hotarare privind repartizarea pe

sectoarele municipiului Bucuresti a sumelor din cotele defalcate din
impozitul pe venit pentru echilibrarea bugetelor locale pentru
achitarea arieratelor provenite din neplata cheltuielilor de
functionare si /sau de capital in ordinea cronologica a vechimii
arieratelor si pentru sustinerea programelor de dezvoltare locala si
a proiectelor de infrastructure care necesita cofinan|are locala pe
anul 2015 si estimare 2016-2018

Daca sunt luari de cuvant pe acest proiect? Domnul consilier
Georgescu, va rog.

Domnul Consilier Georgescu Bogdan Cristian
Un amendament, o propunere. Sumele destinate sectoarelor vor fi

Tn felul urmator: sectorul 1- noua milioane noua sute optisprezece mii,
sectorul 2- unsprezece milioane una suta nouazeci si sapte mii lei,
sectorul 3- saisprezece milioane noua sute cinzeci si trei mii lei, sectorul
4- douasprezece milioane sase sute saizeci si unu mii lei, sectorul 5-
cincisprezece milioane noua sute patruzeei si noua mii lei, sectorul 6-
§aisprezece milioane o suta optzeci si trei mii lei.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Supun la vot amendamentul domnului Georgescu.
Cine este pentru? 28 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 16 voturi.
Amendamentul a fost adoptat.
Supun la vot proiectul Tn integralitatea lui
Doamnelor §i domnilor consilieri general! luati loc pe scaune pentru

a se putea numara fiecare vot.
Voturi pentru? 41 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 4 voturi.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul 2 - proiect de hotarare privind aprobarea Strategies de
dezvoltare si functionare pe termen mediu si lung a Serviciului
public de salubrizare Tn municipiul Bucuresti

Daca sunt luari de cuvant pe acest proiect de hotarare?
Domnule viceprimar ave^Suvlnt
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Domnul Consilier Rizoiu Mircea
Stimati colegi as, vrea sa va rog, avand Tn vedere ca este un project

care e pentru prima data cand se va aplica pe raza municipiului
Bucure§ti sj care este de o importanta extraordinara §i ca vom avea
posibilitatea ca pe parcurs sa rea§ezam o seama intreaga de lucruri
pentru ca este fara Tndoiala un lucru foarte nou Tn ceea ce ne prives.te,
va rog sa votaji acest project pentru ca este Tn legatura cu viata traitorilor
din acest ora§. Va multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Domnul viceprimar.

Domnul Viceprimar Dan Alexandru Darabont
In calitate de consilier general as, vrea sa fac o completare la unul

din articolele din dispozitivul hotararii §i anume articolul 5 sa devina:
,,constatarea contravenpor §i aplicarea sanctiunilor se fac de catre
Tmputernicitii primarului general sau ai primarilor de sector " Acesta este
amendamentul.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Va rog sa Tl depuneti. Multumesc. Alte amendamente? Domnul

Margarit, va rog.

Domnul Consilier Margarit Nicolae Sorin
Va multumesc, avem o serie de amendamente propuse de

Comisia pentru salubrizare §i le voi da citire:

1) La articolul III.3.B.1. Alineatul:
Toti operatorii care executa programe de deszapezire s,i combatere

polei vor comunica Primariei Municipiului Bucure§ti - Directia Utilitati
Publice, data §i ora finalizarii interventiilor sau a reluarii actiunilor, Tn
cazul precipitatiilor abundente sau de durata.

Amendament propus:
Primariile sectoarelor 1-6 §i toti operatorii care executa programe

de deszapezire §i combatere polei vor comunica Primariei Municipiului
Bucure§ti - Directiei Utilitati Publice, data §i ora declan§arii, precum §i
data §i ora finalizarii interventiilor sau a reluarii actiunilor, Tn cazul
precipitatiilor abundente sau de durata.

2) La articolul III.3.B.1. Alineatul:
Operatiunile de TncarcarUansport, descarcare §i depozitare a

zapezii §i a ghetii se realizaatsf concornitent cu operatiile de deszapezire
i combatere poi §i sefma!rzeaza Trt\m 8 ore de la Tncetarea



fenomenelor meteorologice. Locape uncle se va depozita zapada vor fi
betonate, obligatoriu cu acces la instalatia de canalizare, pentru a
premtampina poluarea solului cu substante chimice sau cu sarurile
utilizate la combaterea poleiului. Aceste platforme vor fi obligatoriu
supuse operatiunilor de curatare §i spalare imediat dupa topirea zapezii.
Locatiile unde se va depozita zapada vor fi betonate, obligatoriu cu
acces la instalatia de canalizare pentru a premtampina poluarea solului
cu substante chimice sau cu sarurile utilizate la combaterea poleiului.
Aceste platforme vor fi obligatoriu supuse operatiunilor de curatare si
spalare imediat dupa topirea zapezii.

Amendament propus:
Operatiunile de Tncarcare, transport, descarcare si depozitare a

zapezii §i a ghetii de pe arterele cu trafic R.A.T.B., objective sociale,
institutii publice, zonele care asigura accesul Tn siguranja la/de la
obiectivele ce deservesc servicii vitale pentru populate (sanatate,
alimentatie publica, Tnvatamant, asigurare energie electrica, termica,
transport Tn comun etc.) se realizeaza concomitent cu operatiile de
deszapezire §i combatere polei §i se finalizeaza Tn maximum 8 ore de la
Tncetarea fenomenelor meteorologice.

Locatiile unde se va depozita zapada si gheata evacuata vor fi
betonate, obligatoriu cu acces la instalatia de canalizare pentru a se
premtampina poluarea solului cu substante chimice sau saruri utilizate la
combaterea poleiului.

Aceste locatii vor fi identificate de catre delegatar Tmpreuna cu
operatorul de salubrizare §i vor fi solicitate municipiului Bucure§ti.
Municipiul Bucure§ti, Tn calitatea sa de titular al dreptului de proprietate a
domeniului public §i privat, va transmite Tn administrare fiecarui sector al
municipiului Bucure§ti, terenurile care vor fi utilizate pentru depozitarea
zapezii. Dupa aprobarea solicitarii, prin grija delegatarului §i a
operatorului de salubrizare, aceste platforme vor fi amenajate conform
cerintelor prezentei strategii. Aceste platforme vor fi obligatoriu supuse
operatiunilor de curatare §i spalare imediat dupa topirea zapezii.

3) La articolul III.3.B.1. Alineatul:
Toti administratorii §i prestatorii de servicii publice (RATE, ALPAB,

ACCU, SC Apa Nova Bucure§ti SA, RADET, Administratia Strazilor etc.)
vor Tntocmi si vor prezenta propriile programe, spre aprobare, la Primaria
Municipiului Bucure§ti - Directia Utilitati Publice, Tn vederea includerii
acestora Tn ,,Programul de masuri §i actiuni pentru deszapezirea si
combaterea poleiului Tn municipiul Bucure§ti" care se aproba prin
Dispozitia Primarului General.

Amendament propus:



Toti administratorii si prestatorii de servicii publice (RATE, ALPAB,
ACCU, SC Apa Nova Bucure§ti SA, RADET, Administratia Strazilor etc.)
vor Tntocmi §i vor prezenta, pana pe data de 15 octombrie a fiecarui an,
propriile programe, spre aprobare, la Primaria Municipiului Bucuresti -
Directia Utilitati Publice, Tn vederea includerii acestora Tn ,,Programul de
masuri sj actiuni pentru deszapezirea §i combaterea poleiului Tn
municipiul Bucuresti" care se aproba prin Dispozijia Primarului General.

4) La articolul III.3.B.1. Alineatul:
Pentru pietele, targurile de pe raza sectoarelor, se vor elabora

programe de deszapezire si combatere polei, care vor fi incluse Tn
programele Tntocmite de primariile de sector §i apoi transmise Primaries
Municipiului Bucuresti pentru elaborarea ,,Programului de masuri §i
actiuni pentru deszapezirea §i combaterea poleiului Tn municipiul
Bucure§ti".

Amendament propus:
Pentru pietele, targurile de pe raza sectoarelor, se vor elabora

programe de deszapezire si combatere polei, care vor fi incluse Tn
Programele Tntocmite de primariile de sector si apoi vor fi transmise,
pana pe data de 15 octombrie a fiecarui an, Primariei Municipiului
Bucuresti - Directia Utilitati Publice pentru includerea Tn ,,Programul de
masuri §i actiuni pentru deszapezirea si combaterea poleiului Tn
municipiul Bucuresji".

5) La articolul III.3.B.2. se elimina paragraful:
• ,,Platformele betonate pentru depozitarea zapezii vor fi

obligatoriu supuse operatiunilor de curatare §i spalare,
imediat dupa topirea zapezii."

6) La articolul III.3.B.3 Litera b)
Programele de prestatie pentru efectuarea serviciului de

salubrizare pentru toate sectoarele municipiului Bucure§ti vor fi avizate
de Primaria Municipiului Bucure§ti - Directia Utilitati Publice;

Amendament propus:
b) Programele de prestatie pentru efectuarea serviciului de

salubrizare pentru toate sectoarele municipiului Bucure§ti vor fi
transmise Tn mod obligatoriu Primariei Municipiului Bucure§ti - Directia
Utilitati Publice, Tnainte de punerea lor Tn aplicare;

7) La articolul III.3.B.3 Litera d)
In vederea Tndeplinirii atp^poc.. de coordonare, monitorizare si

control ce revin Primariei Mjjffictpiului Bucuresti, conform art. IV alin. (1)
din Legea nr. 8$l2V\t modificarea si completarea Legii nr.

/



101/2006 a serviciului de salubrizare a localitatilor, republicata,
Rapoartele privind volumele de lucrari, executate lunar de catre
operatorii de salubrizare vor fi Tnaintate spre avizare Primariei
Municipiului Bucure§ti - Directia Utilitati Publice. Nu vor fi acceptate la
decontare documentele care nu contin viza Primariei Municipiului
Bucurefti.

Amendament propus:
d) In vederea Tndeplinirii atributiilor de coordonare, monitorizare §i

control ce revin Primariei Municipiului Bucure§ti, conform art. IV alin. (1)
din Legea nr. 99/2014 pentru modificarea §i completarea Legii nr.
101/2006 a serviciului de salubrizare a localitatilor, republicata,
rapoartele privind volumele de lucrari, executate lunar de catre operatorii
de salubrizare vor fi Tnaintate spre Tnregistrare la Registratura Primariei
Municipiului Bucure§ti, pentru informarea Directiei Utilitati Publice din
cadrul Primariei Municipiului Bucure§ti. Operatorii de salubrizare carora li
s-a mcredintat executia serviciului vor Tnainta, lunar, aceste documente.
Nu vor fi acceptate la decontare documentele care nu au la baza
rapoartele privind volumele de lucrari Tnregistrate la Registratura P.M.B.

8) La articolul III.3.B.3 Litera e)
Orice modificare a programelor de prestatie va fi adusa la

cuno§tinta §i supusa avizarii Primariei Municipiului Bucure§ti - Directia
Utilitati Publice.

Amendament propus:
e) Orice modificare a programelor de prestatie va fi adusa, Tn mod

obligatoriu, la cuno§tinta Primariei Municipiului Bucure§ti - Directia
Utilitati Publice, Tnainte de punerea lor Tn aplicare.

9) La articolul III.3.B.3 Litera I)
Operatorii de salubrizare vor raporta lunar Primariei Municipiului

Bucure§ti - Directia Utilitati Publice, cantitatile de de§euri colectate,
valorificate §i eliminate/neutralizate, pe cod de de§eu, specificandu-se
operatiunea la care este supus de§eul (valorificare, neutralizare,
eliminare), cat §i denumirea operatorului care realizeaza valorificarea,
neutralizarea, eliminarea. Structura informatiilor se va comunica Tn
termen de 60 de zile de la aprobarea prezentei strategii.

Amendament propus:
I) Primariile sectoarelor 1-6 §i tofi operatorii de salubrizare vor

raporta lunar Primariei Municipiului Bucuresji - Directia Utilitati Publice,
cantitatile de de§euri colectate^valoTificate §i eliminate/neutralizate, pe
cod de de§eu, specificando^e operatiunea la care este supus de§eul
(valorificare, ne^traliza/e,/ejirpjnare), cat §i denumirea operatorului care
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realizeaza valorificarea, neutralizarea, eliminarea. Structura informatiilor
se va comunica Tn termen de 60 de zile de la aprobarea prezentei
strategii.

10) La articolul III.3.B.3 Litera m)
La mceputul fiecarui an calendaristic, fiecare operator de

salubrizare va prezenta la Primaria Municipiului Bucure§ti - Directia
Utilitati Publice un program anual de diminuare a cantitatii de de§euri
colectate §i depozitate. Aceste programe vor corvine obligatoriu toate
etapele care vor fi parcurse pentru diminuarea cantitatii de de§euri §i
procentul care va putea fi atins la sfarsitul anului.

Amendament propus:
m) La mceputul fiecarui an calendaristic, Primariile sectoarelor 1 -6

si toti operatorii de salubrizare vor prezenta la P.M.B. - D.U.P. un
program anual de diminuare a cantitatii de de§euri colectate si
depozitate. Aceste programe vor contine obligatoriu toate etapele care
vor fi parcurse pentru diminuarea cantitatii de deseuri si procentul care
va putea fi atins la sfarsitul anului.

11) La articolul III.3.B.3. va fi eliminata litera q):
,,q) In situatiile extreme de caderi abundente de zapada, pentru a

nu se perturba/Tntrerupe traficul Tn Municipiul Bucuresti, operatorii de
salubrizare vor putea actiona punctual (la solicitarea Primaries
Municipiului Bucure§ti/Primarului General) si m afara ariei de competenta
stabilite prin contractul de delegare de gestiune al serviciului de
salubrizare. Aceasta situatie va fi reglementata si printr-o dispozitie a
Primarului General."

12) La articolul III.3.B.3.
Alineatul aa se elimina.
Alineatul bb devine alineatul aa si va avea urmatorul continut:
,,aa. Operatorul serviciului public de salubrizare va proceda,

permanent, la eradicarea tuturor locatiilor unde se depoziteaza
necontrolat deseuri de orice tip."

13) La articolul III.3.B.4. - Sancfiuni privind nerespectarea art.
III.3.B.3. vor fi dupa cum urmeaza:

„- Nerespectarea prevederilor cap. III.3.B.3. lit. a, b, c, d, n, o, r, s,
t, u, v, w, y, z, aa, bb, se sanctioneaza cu amenda cuprinsa Tntre 3000 -
5000 lei."

Amendament propus:



„- Nerespectarea prevederilor cap. III.3.B.3. lit. a, b, c, d, n, o, r, s,
t, u, v, w, y, z, aa, se sanctioneaza cu amenda cuprinsa Tntre 3000 -
5000 lei."

14) La articolul III.3.C.3 - Ultimul alineat:
In cazul de§eurilor provenite din activitati proprii: lucrari de

infrastructura, de constructii sj demolari, evacuarea §i transportul se pot
face §i de catre constructor! pe baza "Acordului pentru evacuarea §i
transportul deseurilor rezultate din activitatea proprie" emis de Primaria
Municipiului Bucure§ti - Directia Utilitati Publice, conform prevederilor
H.C.G.M.B. nr. 119/2010. Exceptie fac deseurilor provenite din activitatile
de renovari §i reamenajari interioare/exterioare a caror colectare §i
transport se efectueaza numai de catre operatorul de salubrizare care
are aria de exclusivitate Tn acea zona.

Amendament propus:
In cazul de§eurilor provenite din activitati proprii: lucrari de

infrastructura, de constructii §i demolari, evacuarea §i transportul se pot
face sj de catre constructori, pe baza "Acordului pentru evacuarea si
transportul de§eurilor rezultate din activitatea proprie", emis de Primaria
Municipiului Bucure§ti - Directia Utilitati Publice. Exceptie fac de§eurilor
provenite din activitati de renovari si reamenajari interioare/exterioare a
caror colectare §i transport se efectueaza numai de catre operatorul de
salubrizare care are aria de exclusivitate Tn acea zona.

15) La articolul III.3.C.3.1. Alineatul:
Forma de organizare, locatiile, sistemul implementat

(platforme/baterii, Tngropate/semi Tngropate etc.), capacitatea etc. pentru
sistemul de colectare separata vor fi comunicate de catre operatorii de
salubrizare Tn mod obligatoriu §i Primariei Municipiului Bucure§ti -
Directia Utilitati Publice, pentru a fi incluse Tn Planul de Gestionare al
De§eurilor.

Amendament propus:
Forma de organizare, locatiile, sistemul implementat

(platforme/baterii, Tngropate/semi Tngropate etc.), capacitatea etc. pentru
sistemul de colectare separata vor fi comunicate de catre Primariile
sectoarelor 1-6 sj toti operatorii de salubrizare Tn mod obligatoriu §i
Primariei Municipiului Bucurefti - Directia Utilitati Publice, pentru a fi
incluse Tn Planul de Gestionare al De§eurilor.

16) Articolul III.3.C.3.4. se completeaza cu urmatoarele alineate:
- sa respecte clauzele contractului Tncheiat cu operatorul autorizat

din sector; ^=--̂
- sa achite obligatiilp/4e pjata, Tn conformitate cu prevederile

contractului/^e presMire aiserviciuluKde salubrizare;



- sa asigure accesul utilajelor de colectare a de§eurilor la punctele
d9 colectare §i al utilajelor de interventie pentru deszapezire §i
combaterea poleiului;

17) La articolul III.3.C.3.8. la paragraful:
Informarea §i sustinerea initiativelor care con§tientizeaza populatia

pentru a reduce, reutiliza, recicla §i valorifica de§eurile din gospodarie
este facuta Tn sistem unitar de catre Delegatar sj operatorul de
salubrizare sub coordonarea Primaries Municipiului Bucure§ti. Se
accepta ca, Tn cuantumul cotei de 0,3% ce trebuie livrata delegatarilor
serviciului de salubrizare, operatorii de salubrizare sa efectueze
programe unitare de con§tientizare §i informare a populate! privind
colectarea separata a de§eurilor, programe care vor fi aprobate de
delegatarul serviciului de salubrizare sj avizate de Primaria Municipiului
Bucure§ti.

Amendament propus:
Informarea §i sustinerea initiativelor care con§tientizeaza populatia

pentru a reduce, reutiliza, recicla sj valorifica de§eurile din gospodarie
este facuta Tn sistem unitar de catre Delegatar sj operatorul de
salubrizare sub coordonarea Primariei Municipiului Bucure§ti. Se
accepta ca, Tn cuantumul cotei de 0,3% ce trebuie livrata delegatarilor
serviciului de salubrizare, operatorii de salubrizare sa efectueze
programe unitare de con§tientizare sj informare a populate! privind
colectarea separata a de§eurilor, programe care vor fi aprobate de
delegatarul serviciului de salubrizare sj vor fi comunicate, obligatoriu,
Primariei Municipiului Bucure§ti.

18) La articolul III.3.C.3.9. litera e) va avea urmatorul con|inut:
,,e) Nivelul tarifului/taxei aplicate persoanelor fizice/juridice de catre

delegatarul serviciului - activitatea de salubrizare menajera trebuie sa fie
transmis catre Primaria Municipiului Bucure§ti pentru a putea fi corelat cu
costurile generate de sistemele sj tehnologiile ce vor fi aplicate pentru
tratarea, neutralizarea sj eliminarea controlata a de§eurilor. Acestea sunt
considerate date publice §i se vor afi§a atat pe site-ul Primariei
Municipiului Bucures.ti, cat §i pe site-ul fiecarei primarii de sector. Orice
modificare a acestora se va comunica primariei Municipiului Bucure§ti -
Directia Utilitati Publice, Tn timp util, Tn vederea efectuarii modificarilor pe
site. Stabilirea tarifelor/taxelor se va face astfel meat sa stimuleze
diminuarea §i colectarea separata/integrata a de§eurilor menajere."

19) La articolul III.3.C.3.9. Litera m)
Operatorii de salubrizare ptKefbl+gatia sa raporteze lunar Primariei

Municipiului Bucure§ti - D)r t̂!jia_Utilitati Publice cantitatile de de§euri
colectate §i cantitatile <Je/He? r̂i predate operatorilor economici care_ / h // ""• / \ •. '.. ~



desfa§oara activity de tratare §i valorificare a de§eurilor, pe fiecare tip
de de§eu.

Amendament propus:
m) Primariile sectoarelor 1-6 sj totf operatorii de salubrizare au

obligatia sa raporteze lunar Primariei Municipiului Bucure§ti - Directia
Utilitati Publice cantitatile de deseuri colectate §i cantitatile de des,euri
predate operatorilor economici care desfa§oara activity de tratare §i
valorificare a de§eurilor, pe fiecare tip de de§eu.

20) La articolul III.3.C.3.9. Litera o) va avea urmatorul confinut:
,,o) Actele normative emise la nivelul sectoarelor 1-6, avand ca

obiect serviciul de salubrizare, nu trebuie sa contravina prevederilor
prezentei Strategii."

21) La articolul III.3.C.3.9. Litera p)
Planul de Gestionare a De§eurilor va fi realizat la nivelul

Municipiului Bucuresti. In vederea realizarii acestui plan, operatorii de
salubrizare §i Primariile de sector vor pune la dispozitie toate informatiile,
conform prevederilor Legii nr. 211/2011.

Amendament propus:
p) Planul de Gestionare al De§eurilor va fi realizat la nivelul

Municipiului Bucuresti. In vederea realizarii acestui plan, operatorii de
salubrizare si Primariile sectoarelor 1-6 vor pune la dispozitie Tn mod
obligatoriu toate informatiile, conform prevederilor Legii nr.211/2011.

22) La articolul III.3.C.4. Sancfiuni
Nerespectarea prevederilor cap. III.3.C.3.10 lit. a-k, m, t, v, w, se

sanctioneaza cu amenda cuprinsa Tntre 3000-5000 lei.
Amendament propus:
Nerespectarea prevederilor cap. III.3.C.3.9. lit. a-k, m, t, v, w, se

sanctioneaza cu amenda cuprinsa Tntre 3000-5000 lei.

23) La articolul III.3.D.5.3. Alineatul:
Materialele colectate Tn cadrul acestor proiecte pilot sunt preluate

de catre operatorul care presteaza serviciul de salubrizare §i predate
agentilor autorizati Tn vederea valorificarii.

Amendament propus:
Materialele colectate Tn cadrul acestor proiecte pilot sunt preluate

de catre operatorul care presteaza serviciul de salubrizare si valorificate
prin intermediul agentilor autorizati.

24) La articolul III.2LD.5.3. Alineatul:



Fiecare operator de salubrizare va identifica, conform ariei de
delegare, sistemele de colectare a de§eurilor de ambalaje. Aceste
sisteme vor fi aprobate de delegatarul serviciului §i avizate de catre
Primaria municipiului Bucure§ti. Dupa avizare toate aceste sisteme devin
parte integranta a Planului de Gestionare a De§eurilor din Municipiul
Bucure§ti.

Amendament propus:
Fiecare operator de salubrizare va identifica, conform ariei de

delegare, sistemele de colectare a de§eurilor de ambalaje. Aceste
sisteme vor fi aprobate de delegatarul serviciului §i comunicate,
obligatoriu, Primariei Municipiului Bucure§ti. Toate aceste sisteme devin
parte integranta a Planului de Gestionare a De§eurilor din Municipiul
Bucure§ti.

25) La articolul III.3.D.5.7. Alineatul:
Operatorii de salubrizare, odata cu intrarea Tn efectivitate a noilor

contrate de delegare a gestiunii serviciului public de salubrizare §i
conform ariei de delegare, vor identifica potentialele surse de de§euri
periculoase, §i Tn termen de maximum §ase luni, vor transmite Primariei
Municipiului Bucure§ti - Directia Utilitati Publice, lista cu sursele
producatoare identificate, lista care va fi periodic actualizata.

Amendament propus:
Primariile sectoarelor 1-6 §i toti operator!! de salubrizare, odata cu

intrarea Tn efectivitate a noilor contracte de delegare a gestiunii
serviciului public de salubrizare §i conform ariei de delegare, vor
identifica potentialele surse de de§euri periculoase, §i Tn termen de
maxim §ase luni, vor transmite Primariei Municipiului Bucure§ti, Directia
Utilitati Publice, lista cu sursele producatoare identificate, lista care va fi
periodic actualizata.

26) La articolul III.3.D.7. Alineatul:
As.a cum s-a specificat Tn cadrui capitolului III.3.C. ,,Activitatea de

salubrizare menajera", odata cu intrarea Tn functiune a incineratorului de
de§euri municipale, operatorii de salubrizare de pe raza municipiului
Bucure§ti carora le-a fost delegat serviciul au obligatia de a transporta Tn
vederea tratarii/valorificarii cantitatea de de§euri necesara pentru a
asigura functionarea la capacitatea maxima a incineratorului.
Nerespectarea acestei cerinte obliga operatorii de salubrizare sa
plateasca contravaloarea cantitatii de de§euri netransportate la
incinerator. Contravaloarea va fi calcula la pretul pe tona de des.eu
incinerat la care se aplica "

Amendament pjopus:



As. a cum s-a specificat Tn cadrul capitolului III.3.C. ,,Activitatea de
Salubrizare Menajera", odata cu intrarea Tn functiune a incineratorului de
defeuri municipale, Primariile sectoarelor 1-6 sj toti operatorii de
salubrizare de pe raza municipiului Bucure§ti carora le-a fost delegat
serviciul au obligatia de a transporta Tn vederea tratarii/valorificarii
cantitatea de de§euri necesara pentru a asigura functionarea la
capacitatea optima a incineratorului. Nerespectarea acestei cerinte
obliga operatorii de salubrizare sa plateasca contravaloarea cantitatii de
de§euri netransportate la incinerator. Contravaloarea va fi calculata la
pretul pe tona de deseu incinerat la care se aplica penalitati.

27) La articolul III.3.D.9. Litera c)
Ansamblurile de locuinte nou create, vor fi dotate cu sisteme

Tngropate/semimgropate pentru colectarea separata a de§eurilor.
Amendament propus:
c) Ansamblurile de locuinte nou create, vor fi dotate cu sisteme

Tngropate/semi Tngropate pentru colectarea separata a deseurilor.
Aceasta cerinta va fi specificate Tn mod obligatoriu Tn documentatiile de
urbanism aprobate, Certificatul de urbanism §i Tn Autorizatia de
Construire eliberate.

28) La articolul III.3.D.9. Litera e)
Operatorii carora le-a fost delegat serviciul de salubrizare au

obligatia sa raporteze lunar Primariei Municipiului Bucure§ti - Directia
Utilitati Publice, cantitatile de de§euri predate operatorilor economici
care desfa§oara activitati de tratare a de§eurilor, pe fiecare tip de
deseu.

Amendament propus:
e) Primariile sectoarelor 1-6 si toti operatorii carora le-a fost

delegat serviciul de salubrizare au obligatia sa raporteze lunar Primariei
Municipiului Bucure§ti - Directia Utilitati Publice cantitatile de deseuri
predate operatorilor economici care desfasoara activitati de tratare a
de§eurilor, pe fiecare tip de de§eu.

29) La articolul III.3.D.9. Litera f)
Operatorii de salubrizare vor realiza Tn fiecare anotimp studii

privind compozitia de§eurilor municipale din zone reprezentative pentru
fiecare sector al municipiului Bucure§ti. Compozitia se va realiza pe eel
putin urmatoarele fractii: deseuri biodegradabile, hartie - carton,
compozite, textile, textile sanitare, de§euri periculoase din deseuri
menajere, plastic, lemn, stjGJar̂ eJale feroase, metale neferoase,
deseuri din construe^,i de^eurL ,n©specificate si elemente fine, etc.
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Rezultatul acestor studii va fi raportat trimestrial Primariei Municipiului
Bucuresti - Directia Utilitati Publice.

Amendament propus:
f) Primariile sectoarelor 1-6 §i operatorii de salubrizare, vor realiza

in fiecare anotimp studii privind compozitia deseurilor municipale din
zone reprezentative pentru fiecare sector al municipiului Bucure§ti.
Compozitia se va realiza pe eel putin urmatoarele fractii: de§euri
biodegradabile, hartie-carton, compozite, textile, textile sanitare, des.euri
periculoase din de§euri menajere, plastic, lemn, sticia, metale feroase,
metale neferoase, de§euri din constructii, de§euri nespecificate si
elemente fine, etc. Rezultatul acestor studii va fi raportat trimestrial
Primariei Municipiului Bucure§ti - Directia Utilitati Publice.

30) La articolul III.3.D.9. Litera h)
Numarul co§urilor de de§euri, al containerelor, al recipientilor

amplasati pe domeniul public, cat si locatia acestora vor fi comunicate
semestrial de catre operatorul de salubrizare Primariei Municipiului
Bucuresti - Directia Utilitati Publice.

Amendament propus:
h) Numarul cosurilor de de§euri, al containerelor, al recipientilor

amplasati pe domeniul public, cat si locatia acestora vor fi comunicate
obligatoriu, semestrial de catre Primariile sectoarelor 1-6 si toti operatorii
de salubrizare, Primariei Municipiului Bucure§ti - Directia Utilitati Publice.

31) La articolul III.3.D.9. Litera i)
Orice modificare a numarului §i tipurilor de containere, co§uri de

deseuri, recipiente, cat si de echipamente, utilaje si dotari folosite pentru
realizarea serviciului de salubrizare, va fi adusa la cunosjinta, spre
avizare, Primariei Municipiului Bucuresti - Directia Utilitati Publice, de
catre operatorul de salubrizare conform ariei de delegare, Tnainte de
efectuarea acesteia.

Amendament propus:
i) Orice modificare a numarului si tipurilor de containere, co§uri de

deseuri, recipiente, cat §i de echipamente, utilaje sj dotari folosite pentru
realizarea serviciului de salubrizare, va fi adusa la cunos.tinta obligatoriu,
Primariei Municipiului Bucure§t - Directia Utilitati Publice, de catre
Primariile sectoarelor 1-6 §i de catre toti operatorii de salubrizare
conform ariei de delegare, Tnainte de efectuarea acesteia.

32) La articolul III.3.D.9. Litera j)
La Tnceputul fiecarui an calendaristic, fiecare operator de

salubrizare va prezenta la f̂UmlrTa: Municipiului Bucure§ti - Directia
Publice uruprogi/afR a'nual de diminuare a cantitatii de de§euri



colectate §i depozitate. Aceste programe vor confine obligatoriu toate
etapele care vor fi parcurse pentru diminuarea cantitatii de de§euri si
procentul care va putea fi atins la sfar§itul anului.

Amendament propus:
j) La Tnceputul fiecarui an calendaristic, Primariile sectoarelor 1-6,

totf operatorii de salubrizare vor prezenta la Primaria Municipiului
Bucure§ti - Directia Utilitati Publice un program anual de diminuare a
cantitatii de de§euri colectate sj depozitate. Aceste programe vor confine
obligatoriu toate etapele care vor fi parcurse pentru diminuarea cantitatii
de de§euri sj procentul care va putea fi atins la sfarsjtul anului.

33) La articolul III.3.D.10. - Sanctiuni privind nerespectarea art.
III.D.8 vor fi dupa cum urmeaza:

- Nerespectarea prevederilor art. III.3.D.8, lit. a) -t), se
sanctioneaza cu amenda cuprinsa Tntre 3000 - 5000 lei.

Amendament propus:
111.3. D. 10. ,,Sanctiuni privind nerespectarea art. III.D.9 vor fi dupa

cum urmeaza:
- Nerespectarea prevederilor art. III.3.D.9, lit. a) -t), se

sanctioneaza cu amenda cuprinsa Tntre 3000 - 5000 lei."

In urma amendamentelor se renumeroteaza si se coreleaza
toate alineatele.

Am spus la Tnceput. Aceste amendamente sunt propuse de catre
comisie.

Deci acest amendament este amendamentul comisiei de
salubrizare a C.G.M.B.

Binemteles ca, daca si alti membri ai comisiei sau alfi colegi au
puncte de vedere sj au fost foarte multe puncte de vedere pe aceasta
tema, pentru ca am avut pana acum eel putin 10 Tntalniri §i dezbateri...
normal, fiecare poate sa spuna...

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Va rog sa Tl depuneti Tn scris §i semnat. Semnati-l.
Domnul viceprimar Darabont are o completare la amendamentul

propus.

Domnul Viceprimar Darabont Alexandru Dan
Domnule pre§edinte, doamnelor §i domnilor colegi, o precizare cu

privire la redactare, mai corect spus, §i anume, repet, constatarea
contraventiilor sj aplicarea sa^etrorajat se fac de catre Tmputernicitii
primarului general sj/sau aLoî itiarilor de sector.

Multumesc! ^ '''
"
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Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Daca mai sunt amendamente la proiectul privind salubrizarea

municipiului Bucure§ti.
Domnule consilier, va rog.
Luati cuvantul, va rog.

Domnul Consilier Manolache Valeriu
Fara a dori sa intru Tntr-o polemica cu colegul meu care a formulat

adineauri aceste amendamente, dar cred ca eel putin trei membri ai
comisiei Tsj aduc aminte ca ieri au participat la o §edinta de mai mult de
doua ore si am discutat si hotarat un pic altfel. Dar acesta este alt
subiect. Trei amendamente vizavi de cateva articole. Sa Tl asjeptam, ca
are nis,te ...

Primul amendament:
La articolul III.3.B.3. litera b) articolul ramane in forma initiala, si

anume:
,,Programele de prestatie pentru efectuarea serviciului de

salubrizare pentru toate sectoarele municipiului Bucure§ti vor fi avizate
de Primaria Municipiului Bucurefti - Directia Utilitati Publice;"

AI doilea amendament:
La articolul III.3.B.3. formularea propusa este urmatoarea:
Jn situape extreme de caderi abundente de zapada (cod ro§u

declarat de Agenda Nationala de Meteorologie §i Hidrologie) pentru a nu
se perturba/intrerupe traficul Tn municipiul Bucuresji, operatorii de
salubrizare vor putea actiona punctual (la solicitarea Primariei
Municipiului Bucure§ti/Primarului General) §i Tn afara ariei de competent
stabilite prin contractul de delegare de gestiune al serviciului de
salubrizare. Aceasta situate va fi reglementata §i printr-o dispozitie a
primarului general."

Amendamentul nr. 3
La art. Ill 3 B 3 lit. d, el are urmatoarea formulare propusa: „ Tn

vederea Tndeplinirii atributiilor de coordonare, monitorizare §i control ce
revin Primariei Municipiului Bucures,ti, conform art. 4, alin. 1 din Legea
nr. 99/2014, pentru modificarea §i completarea Legii nr. 101/2006 a
serviciului de salubrizare a localitatilor, republicata, rapoartele privind
volumul de lucrari executate lunar de catre operatorii de salubritate, vor fi
Tnaintate spre avizare Primariei Municipiului Bucure§ti - Directia Utilitati
Publice. Nu vor fi acceptate la decontare documentele care nu contin
viza Primariei Municipiului Bucureftyjin care sa rezulte ca rapoartele
privind volumul de lucrari exe^ulat-Tunar^fost transmis §i Tnregistrat."

Va multumesc sfva Mffun amendamentele.



Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Domnul Manolache, va rog, sa depuneti amendamentele. Domnul

profesor, va rog.

Domnul Consilier Boaia Minica
Eu apreciez eforturile Comisiei de salubritate, efortul care l-au

depus, vreau sa solicit DATJ-ului §i Tn special domnului prefect Tn
momentul Tn care va verifica legalitatea sa se tina cont ca, Tn momentul
Tn care a fost aprobat Regulamentul privind salubritatea de catre
ANRSC, trebuia Tn conformitate cu legislatia Tn vigoare 273 - 51 a
serviciilor comunitare de apa termoficare, apa, canalizare, transport,
servicii conexe §i salubritate sa aiba avizul consultativ al sindicatelor.
Daca are acest aviz eu nu am nicio obiectie pentru eforturile care au fost
depuse de colegii no§tri. Sa se verifice aceasta chestiune a
regulamentului.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Multumim domnul Boaja, domnul Horatiu Panaitescu, va rog.

Domnul Consilier Panaitescu Horatiu
Simplu §i rapid. In strategia de salubrizare este trecuta o cantitate

de gunoi care se colecteaza pe Bucures.ti §ase sute de mii de tone.
Aceasta cantitate de gunoi, la ora actuala, este stabilita datorita unei
formule de calcul, deci este inexacta. Nu §tim exact cat se colecteaza Tn
Bucure§ti patru sute, cinci sute, opt sute de mii, un milion, doua sute de
mii de tone, deci daca noi stabilim la ora actuala un incinerator de 300-
350 de,mii de tone acesta s-ar putea sa fie prea mic sau prea mare. De
aceea, amendamentul pe care Tl propune este: sa achizitionam, deci se
schimba, ,,aceasta instalatie de ardere va avea o capacitate de minim
150 de mii de tone", pentru ca Tn urma unui studiu de fezabilitate, Tn
urma unui audit, Tn care se stabile§te cantitatea exacta de gunoi, care se
ridica pe Bucure§ti, atunci vom putea stabili exact capacitatea
incineratorului.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Multumim, va rugam sa depuneti amendamentul, scris §i semnat.

Daca mai sunt amendamente pe Strategia de salubrizare? Nu.

Supun la vot primul amendament al domnului viceprimar Darabont.
Cine este pentru? unanimitate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi,

abtineri? 0 voturi. ^<T^
Acest amendaraent a fo^f acteptat.
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Supun la vot amendamentul domnului consilier general Margarit.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi,

abtineri? 1 vot.
Acest amendament a fost adoptat.

Supun la vot primul amendament al domnului consilier Manolache.
Cine este pentru? 15 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?

majoritate de voturi.
Acest amendament nu a fost adoptat.

Al doilea amendament al domnului Manolache.
Cine este pentru? 15 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?

majoritate de voturi.
Acest amendament nu a fost adoptat.

Al treilea amendament al domnului consilier Manolache.
Cine este pentru? 15 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?

majoritate de voturi.
Acest amendament nu a fost adoptat.

Supun la vot amendamentul domnului consilier general Panaitescu
Horatiu.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acest amendament a fost adoptat.
Supun la vot proiectul Tn integralitatea lui.

Punctul 2 - project de hotarare privind aprobarea Strategiei de
dezvoltare §i functionare pe termen mediu §i lung a Serviciului
public de salubrizare Tn municipiul Bucuresti, alaturi de
amendamentele de mai sus.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi,
abtineri? 1 vot.

Acest project de hotarare a fost adoptat.

Punctul 3 - project de hotarare privind aprobarea finantarii
Programului unitar de igienizare de la bugetul local al municipiului
Bucuresti.

Daca sunt luari de cuvant? Domnul Olteanu, va rog.

Domnul Consilier Oltear̂ rCristlan Marian
Grupul PNL nu va su^fihe^acest project, pentru ca de fiecare data

am cerut executivuluLsa i& m$i puna pe ordinea de zi proiecte care nu



sunt prezentate consilierilor, Tn termen legal. Acest project, desj directia
de specialitate a spus ca este urgent, nu a existat nici macar ieri pe site.
Ca atare grupul PNL nu va yqta acest project.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Daca mai sunt alte luari de cuvant?

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Stimati colegi, anul acesta a avut loc un control al Curtii de Conturi,

care a constatat ca platile facute de Primaria Municipiului Bucure§ti catre
firma 3D, sunt ilegale, ea platind un milion doua sute de mii lei sau avand
de plata pentru deratizarea §i dezinsectia societatilor comerciale. In urma
controlului Curtii de Conturi aceste plati catre 3D au fost blocate. La ora
actuala Primaria Municipiului Bucure§ti se afla Tn proces procesul-
verbal al Curtii de Conturi a contestat, §i as. vrea sa va spun ca aceste
plati sunt considerate ca fiind ilegale, iar aceasta hotarare de Consiliu
care s-a pus astazi pe ordinea de zi prevede Tn mod expres plata acestor
sume catre societati comerciale.

As, vrea sa va aduc la cuno§tinta ca exista Tn vigoare ... asta este
un paradox ... hotararea de Consiliu este 20/30.06.2010 care cuprinde
sanctiuni Tntre 500 - 5000 lei pentru agentii economici care nu
deratizeaza s,i fac dezinsectie pe banii lor trimestrial. Dec!, pe de o parte
au aceasta obligate, noi Ti sanctionam, dar pe de alta parte, primaria
vrea sa faca aceasta deratizare §i dezinsectie pe banii cetatenilor.

Va multumesc!
Grupul independentilor se va abtine la vot pentru acest project.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Supun la vot proiectul.
Cine este pentru? 0 voturi, Tmpotriva? 17 voturi, abtineri? 16 voturi.
Acest project de hotarare nu a fost adoptat.

Punctul 4 - proiect de hotarare privind modificarea art. 3 si a
art. 39 alin. (1) din Anexa nr. 24.b la Hotararea C.G.M.B. nr. 305/2013
privind punerea Tn aplicare a prevederilor Ordonantei de Urgenta nr.
77/2013 pentru stabilirea unor masuri privind asigurarea
functionalitatii administrate! publice locale, a numarului de posturi
si reducerea cheltuielilor la institu|iile publice din subordinea, sub
autoritatea sau coordonarea Guvernului ori a ministerelor la
aparatul de specialitate al Primarului General, aparatul permanent
de lucru al C.G.M.B. si la serviciile/lnstituliile publice de interes
local ale Municipiului Bucuresti.

Daca sunt luari ? Daca hu, supunem la vot acest proiect.



Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acest project de hotarare a fost adoptat.

Punctul 5 - proiect de hotarare pentru modificarea anexei nr. 33
a. - Statul de functii al Teatrului de Revista "Constant!n Tanase" la
Hotararea C.G.M.B. nr. 305/2013.

Luari de cuvant? Nu sunt. Supunem la vot.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi,

abtineri? 0 voturi.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul 6 - proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor
tehnico-economici aferenti studiilor de fezabilitate (DALI) pentru
obiectivul de investifii "Restaurarea §i punerea Tn valoare a
Palatului Voievodal Curtea Veche".

Cine este pentru?
Sunt luari de cuvant? Va rog, domnul Pieptea.

Domnul Viceprimar Cornel Pieptea
Multumesc domnule pre§edinte, vreau doar sa se consemneze ca

la acest proiect, practic Tn anexa, anexa care ar fi trebuit sa prezinte si
datele tehnice ale acestui obiectiv nu apare absolut nici un element de
natura tehnica. De asemenea, durata de realizare a investitiei este 24 de
luni, trecuta pe aceasta anexa, Tn timp ce Tn documentatia pusa la
dispozitie, durata era de 36 de luni. Sunt neconcordante extrem de mari
Tntre forma Tn care a fost Tntocmit acest proiect §i studiul de fezabilitate
prezentat Tn cadrul Consiliului General la comisii.

Multumesc!

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Multumim pentru precizare.
Cine este pentru? 0 voturi, Tmpotriva? majoritate de voturi,

abtineri? 6 voturi.
Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

- Domnul consilier Potera§u Cornel Constantin a parasit sala de
§edinta la ora 17,15. -

Punctul 7 - proiect de hotarare privind transmiterea imobilului
situat Tn Bucuresti, str. Alexandru Ivasiuc nr. 3A, sector 6 din
domeniul public al MunicipiuTui Bucuresti si administrarea



Consiliului General al Municipiului Bucuresti in domeniul public al
statului si administrarea Secretariatului de Stat pentru Culte.

Daca sunt luari de cuvant pe acest project de hotarare? Daca nu,
supun la vot.

Cine este pentru? 35 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Acest project de hotarare nu a fost adoptat.

Punctul 8 - proiect de hotarare privind aprobarea participarii
Municipiului Bucuresti ca partener In proiectul CONSENSUM
("Strategic Concepts and e-solutions aimed at strengthening the
local authorities' capacity to Enhance Sustainable Urban Mobility -
Concepte Strategice si e-solutii menite a Tntari capacitatea
autoritafilor locale de Tmbunatafire a mobilitatii urbane
sustenabile") din cadrul programului european Horizon 2020.

Cine este pentru? 33 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 1 vot.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Proiect de hotarare privind aprobarea doamna consilier
general, va rugam, nu suntem In procedure, cu pIScere, va ascultam.

Doamna Consilier Draahici Aurelia Gratiela
Stimati colegi, cele trei puncte care urmeaza a fi votate, respectiv

10, 11 §i 12 ... nu, dupa noua ordine, domnule presedinte, da, 10, 11 §i
12 sunt proiecte ale Directiei Generate de Asistenja Sociala §i am Tn^eles
de la colegi si Comisia de sanatate s,i Tn Comisia economical, buget,
finante ca sunt cateva nelamuriri, care vizeaza bugetele prevazute §i
cofinantarile.

Cu privire la punctui 10 mai precis, doresc .... care vizeaza
centrele de Tngrijire §i asistenja Sf. Dimitrie §i Sf. loan, care Tmpreuna
formeaza Complexul de Servicii Medico - Sociale .... nu, sunt colegi,
care §i-au exprimat nelamuriri legate de prevederile bugetare si este
obligatia mea sa va spun, ca sumele prevazute sunt ok.

La punctui 2 din buget se diminueaza cu 29 .... 2956 lei, Tn total
17.256 de la punctui 2.1 sj 12 mii de la 2.2 si suma se adauga la 30.400
deja existenta la punctui 3 din buget. Deci exista prevedere bugetara
pentru acest proiect.

La punctui 13 banii pentru cofinantare Tn cuantum de 58.800 de
euro dintr-un total de 290.568 se regasesc Tn bugetul general consolidat,
daca ati avut curiozitatea sa va uitati Tn el.

La punctui 12 care vizeaza^modificarea acordului de asociere
dintre D.G.A.S.M.B. §i Fund0jii?,,c7ucea Alb - Galbena", am discutat si
cu colegi din Comisia ecAomica §\m adresat Tntrebare §i doamnei



director Simean, de la Directia Generala de Asistenja Sociala §i cifrele
din project corespund cu cifrele prevazute din buget.

Deci, daca este doar o nelamurire legata de bugetele prevazute
pentru aceste proiecte, prin aceste argumente, eu sper ca v-am lamurit
§i va rog sa le votatf. Sunt proiecte sociale, sunt proiecte de parteneriat
Tn derulare, astfel meat, orice opreliste din partea Consiliului General,
poate sa duca la un blocaj Tn derularea lor.

Va multumesc!

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Domnul Deaconescu.

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Stimati colegi, Tn proiectul numarul 14 referitor la propunerea de

modificare ... .la care s-a referit doamna consilier la punctul 14. La
mine pe ordinea de zi este 14 ,,Crucea Alb - Galbena", este vorba de
mutarea unor sume de bani ... doamna consilier a vorbit de punctul 14 §i
Ti raspund ca am fost la comisie. Este vorba de mutarea unei sume de
bani de la transport, adica de la acele mas,ini care ajung la cetateni,
luarea de acolo a banilor §i mutarea lor la Call Center.

Adica, toti cei care se due la cetateni, se vor duce cu metroul, ca a
devenit o practica la ,,Crucea Alb - Galbena", banii, noi i-am aprobat sa
stea pentru transport catre cetateni, iar ei Ti muta la Call Ceter, ca este
mai bine sa angajeze domni§oare tinere, despre asta este vorba,
doamna consilier. Uitati-va Tn proiectul de la ,,Crucea Alb - Galbena".

Doamna Consilier Draghici Aurelia Gratiela
Domnule consilier, este absolut regretabil, ca dumneavoastra

duceti Tn derizoriu un proiect de succes al Primariei Municipiului
Bucuresji.

Eu §tiu de acum 15 ani, de cand acest proiect a prins contur Tn
cadrul Spitalului Universitar, cu o singura masjna Tntr-un subsol de spital
§i acefti oameni au construit prin eforturi proprii un proiect de succes pe
care noi TI sprijinim. Este un proiect Tn derulare §i este nedrept sa veniti
acum sa spuneti, cand avem deficit de Tngrijiri medico-sociale la
domiciliu, sa veniti, sa spuneti si sa duceti Tn derizoriu un proiect de
succes. Imi pare foarte rau, trebuia sa fiti atent domnul consilier.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Doamnelor §i domnilor consilieri supunem la vot.

'--^==7rr>NN

Punctul 9 - proiect de hotarare privind aprobarea participarii
Municipiului Bucure§tî ea partener Tn proiectul MOTIVATE ("Mobility

y



for the Future Through Innovative Living Lab Environments -
"Mobllitate pentru viitor pe baza conceptului de cercetare
inovatoare de tip laboratorul viu din cadrul programului european
Horizon 2020.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi,
abtineri? 2 voturi.

Acest project de hotarare a fost adoptat.

Punctul 10.- proiect de hotarare privind aprobarea
Metodologiilor de admitere si gazduire a beneficiarilor in Centrelor
rezidentiale si Centrele de zi aflate m subordinea Directiei Generate
de Asistenta Sociala a Municipiului Bucuresti.

Daca sunt luari de cuvant pe acest subject?
A§teptam amendamentul scris si semnat. Va rugam sa Tl prezentati

Tn plenul Consiliului General.
Aveti cuvantul domnule consilier general. Amendamentul domnule

consilier general, va ascultam.

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Deci, Tn primul rand ....

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Amendamentul va rog frumos, la proiectul de hotarare. Domnule

consilier general, va rog frumos, daca nu luatf loc sau daca nu rostiti
amendamentul §i sa Tl predaji scris, va invit afara pentru ca perturbaji
§edinta de Consiliu.

Va ascultam.

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
La Metodologia de lucru pentru Centrele de Ingrijire sj Educate

Timpurie pentru copii Tntre 0-3 ani, se modifica anexa A.1. - Contractul
pentru acordarea serviciilor sociale specializate pentru cre§terea,
mgrijirea si educarea timpurie a copiilor cu varsta cuprinsa Tntre 0-3 ani,
art. 4.7 avand urmatorul continut:

,,Neplata Tn perioada mai sus mentionata atrage dupa sine sistarea
serviciilor sociale oferite copilului din centru Tncepand cu prima zi
lucratoare dupa data de 5, pana la sfar§itul lunii. Neplata debitului la
Tnceputul lunii urmatoare atrage dupa sine excluderea copilului din
centru sj ocuparea locului de copiii care se afla pe lista de afteptare".

Practic amendamentul ofera posibilitatea ca, copilul sa nu fie
exclus din centru, 30 de zjje^rjjjtele avand posibilitatea sa T§i .... ba
da, doamna, este .../. nuiarul



Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Nu va angajati in dialog. Depuneti amendamentul scris, va ruga"m.
Supunem la vot amendamentul domnului Cristinel Deaconescu.
Cine este pentru? 24 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 5

voturi.
Acest amendament nu a fost adoptat. Cu 24 de voturi pentru, pe

majoritate simpla, amendamentul nu a fost adoptat.

Supunem la vot proiectul a§a cum era fara amendament.
Cine este pentru? 33 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 2

voturi.
Acest project de hotarare a fost adoptat.

Punctul 11 - Proiect de hotarare privind aprobarea acordului de
asociere tncheiat Tntre Direcfia Generala de Asistenta Sociala a
Municipiului Bucuresti si Asociatfa ,,Centrul Roman pentru Copii
Disparutf si Exploatati Sexual - FOCUS" Tn vederea implementarii
proiectului ,,Dezvoltarea unor solufii sustenabile pentru operarea
hotline - ului 116000 Tn Romania".

Daca sunt luari de cuvant pe acest proiect? Daca nu, supunem la
vot.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul 12 - proiect de hotarare privind aprobarea actului
adi|ional la Acordul de asociere Tncheiat Tntre Direc|ia Generala de
Asistenta Sociala a Municipiului Bucuresti, Fundatfa Crucea Alb -
Galbena si Asocia|ia de Ajutor Mutual Bucuresti Tn vederea
asigurarii continuitatii proiectului ,,Centrul pilot de coordonare a
serviciilor demgrijiri la domiciliu din municipiul Bucuresti".

Daca sunt completari sau luari de cuvant? Sa Tnteleg ca sunt?
Supun la vot.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi,

abtineri? 0 voturi.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul 13 - proiect de hotarare privind Tnfiintarea Asociat'iei de
Transport Metropolitan Bucure§ti (ATMB) Tn vederea realizarii Tn comun
a unor proiecte ce vizeaza dezvoltarea regiunii Tn domeniul
transporturilor, finantate din fc^drHtructurale §i de coeziune ale Uniunii
Europene.

Luari de cuvant?
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Domnul viceprimar Cornel Pieptea, va rog.

Domnul Consilier Angelescu Ramiro Robert Eduard
Dragi colegi, un amendament la acest project de hotarare. La art. 4

unde scrie cotizatia anuala se stabile§te prin Hotararea Adunarii
Generale, doresc sa se completeze sub urmatoarea forma: ,,cotizatia
anuala se stabile§te prin Hotararea Adunarii Generale §i se aproba in
Consiliul General al Municipiului Bucure§ti".

Depun forma scrisa.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Domnule viceprimar Cornel Pieptea.

Domnul Viceprimar Pieptea Cornel
Daca Tmi dai microfonul. Multumesc!
In primul rand domnul consilier, nu putem stabili noi Tn Consiliul

General sau noi Tn Consiliul General, nu putem valida, pentru ca aici
discutam de contributiile^care vor fi aduse de toate parjile care fac parte
din aceasta asociatie. In afara de Consiliul General, avem Consiliul
Judetean llfov sj toate comunele care vor dori sa fac§ parte din aceasta
asociatie. In aceste conditii va trebui sa modificam toate hotararile de
Consiliu Judetean §i Local de la nivelul fiecarei comunitati.

Recomandarea mea este sa ramanem pe forma initiala. Revenind
la project, doresc sa precizez ca Tnca din anul 2011 la nivelul
municipiului Bucure§ti, a regiunii Bucure§ti llfov, functioneaza Autoritatea
Metropolitan^ de Transport. Practic este o institute Tn subordinea ....
haideti ca o depun scris daca, .... este o institute Tn subordinea
Ministerului Transporturilor, care gestioneaza transportul la nivelul
regiunii.

Faptul ca Guvernul Ponta, desj a expirat de mai bine de 2 ani
licenta operatorilor pentru acele trasee, nu a reusjt sa deruleze o licitatie,
licitatia Tnceputa fiind suspendata din motive ce tin de modificarea
conditiilor initiale ale licitatiei, ne aduce astazi Tn situatia Tn care pentru
regiunea Bucure§ti - llfov, nu avem un serviciu public de calitate. Eu
unul, va spun ca am anumite .... Cristi du-te la locul tau, Tn banca, ca eu
te-am ascultat pe tine, hai, te rog, nu reu§esc sa Tmi aud gandurile cu
tine lana mine.

Deci, referitor la .... nu, da daca, la lucruri de genul acesta am
ajuns .... referitor la preluarea sau participarea noastra la o asociere cu
normative europene, ce impun jneguli foarte clare, pentru functionarea
acestei asociatii, eu voiarrystTv^^6omunic, ca am anumite rezerve,
Tntrucat, noi Bucure§tiu-l,/sEmtem, noi-municipiul Bucure§ti, Consiliul



General, prin executiv, suntem cei care gestionam serviciul de transport
public la nivelul municipiului Bucures,ti.

Dragi colegi, Tn momentul de fata nu avem un contract de delegare
a serviciului public. Acordam subvenjie R.A.T.B. - ului, Tn conditiile Tn
care se vorbe§te foarte clar de legislajia europeana, de compensatie pe
anumite criterii foarte clar stabilite.

Atata timp cat la nivelul municipiului Bucure§ti, nu avem lucrurile
foarte bine a§ezate, noi deja dorim sa reglementam §i Tn llfov, este
adevarat, asta Tn primul rand, pentru ca Guvernul Ponta, repet, nu a
reus, it^sa duca la Tndeplinire ceea ce ar fi trebuit conform legii.

Intrucat, Tn discutiile pe care le-am avut la nivelul comisiilor a reies.it
necesitatea ca noi, consilierii general!, sa ne implicam activ Tn
funcfionarea acestei asociatii, astfel meat, ea sa aduca beneficii
locuitorilor din regiunea Bucure§ti-llfov, va propun urmatorul
amendament:

Dupa art. 5 se introduce un nou art. 6 cu urmatorul cuprins: ,,Tn
vederea punerii Tn aplicare a art. 25, alin. 2 din actul constitutiv al
asociatiei, Consiliul General al Municipiului Bucuresji, va propune prin
hotarare cele patru persoane care vor fi alese de catre A.G.A. Tn
Consiliul Director".

Art. 6 din proiectul de hotarare devine art. 7, iar art. 7 devine art. 8.
Multumesc!

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Multumim §i noi domnule viceprimar. Injeleg ca domnul consilier

general, Angelescu are amendament la amendament.

Domnul Consilier Anaelescu Ramiro Robert Eduard
Domnule pre§edinte, doresc sa va citesc amendamentul Tn a§a fel

meat sa fie conform cu forma scrisa.
Deci, amendament la proiectul de hotarare privind Tnfiintarea

Asociatiei de Transport Metropolitan Bucure§ti (ATMB) Tn vederea
realizarii Tn comun a unor proiecte ce vizeaza dezvoltarea regiunii Tn
domeniul transporturilor, finantate din fonduri structurale §i de coeziune
ale Uniunii Europene.

Art. 4 din project se modifica §i va avea urmatorul cuprins:
,,cotizatia anuala se stabile§te prin Hotararea Adunarii Generale §i va fi
supusa aprobarii Consiliului General al Municipiului Bucure§ti".

Multumesc!

Domnul Presedinte de sectNa^Radu Richard Vicentiu
Multumim, supunem atjvot .amerldamentul domnului viceprimar

Cornel Pieptea.
f
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Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi,
abtineri? 1 vot.

Acest amendament a fost adoptat.

Supun acum la vot amendamentul domnului consilier general
Angelescu.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acest amendament a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotarare Tn integralitatea lui.

Punctul 13 - project de hotarare privind Tnfiintarea Asociatiei de
Transport Metropolitan Bucuresti (ATMB) Tn vederea realizarii Tn
comun a unor proiecte ce vizeaza dezvoltarea regiunii Tn domeniul
transporturilor, finantate din fonduri structurale si de coeziune ale
Uniunii Europene.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acest project de hotarare a fost adoptat.

Punctul 14 - proiect de hotarare privind darea Tn folosinta
gratuita Funda|iei Ronald S. Lauder - Romania a imobilului - teren Tn
suprafafa de 1015 mp situat la intersects a strazii Cluceru Udricani
cu strada luliu Barasch, sector 3, Tn vederea amenajarii unui teren
de sport.

Daca sunt luari de cuvant. Domnul consilier Razvan Sava, Tnteleg
ca are un amendament. Va rog.

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Domnule pre§edinte, va rog, sa faceti prezenta.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Amendamentul va rog, domnule consilier general. Domnule

consilier general Deaconescu, va rog, sa luati loc Tn sala pana vi se va
permite sa luati cuvantul.

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Cuvantul se da Tn ordinea Tn care s-a ridicat mana eram

maintea dansului, eram aici. Asta^prevede regulamentul.



Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Voi solicita organelor de ordine, conform legii sa va invite afara

pana va calmati.
Daca nu exista amendamente la acest project de hotarare, Tl supun

la vot a§a cum este. Domnul Sava, va ascultam.

Domnul Consilier Sava Razvan
Dragi colegi, am un amendament. art. 2 din proiectul de hotarare,

se modifica §i va avea urmatorul cuprins: "se aproba darea Tn folosinta
gratuita Fundatiei Ronald S. Lauder - Romania pe o perioada de 44 de
ani a imobilul teren prevazut la art. 1 Tn vederea amenajarii unui teren de
sport." Multumesc.

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Domnule pre§edinte, facet! apelul nominal, nu suntem 50 de

consilieri.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Multumesc. Doamnelor sj domnilor consilieri, supunem la vot

amendamentul domnului consilier general Razvan Sava.
Cine este pentru?

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Nu suntem 50 de consilieri. Va rog sa faceti prezenta nominal...

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
...majoritate de voturi ... suntem Tn procedural de vot domnule

consilier general ... majoritate de voturi pentru ... 28 de voturi,
Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 8 voturi.

Amendamentul a fost adoptat.
Supun la vot proiectul Tn integralitatea lui.
Cine este pentru? 30 de voturi...
Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.
Domnule consilier Deaconescu, doriti sa luati cuvantul?

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Domnule presedinte de sedinta, va multumesc pentru amabilitatea

pe care ati avut-o.sa Tmi dati cuvantul, va solicit de fata cu prefectul
capitalei, sa faceti prezenta nominala a celor din sala §i sa obligati sa o
faceti. Domnule secretar generatm-rog sa Ti dati textul legislativ Tn care
este obligat sa faca prezenta/twiinala, Va multumesc.



Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
La solicitarea unui consilier general, vom face prezenta nominala,

dupa ce vom lua sj voturile Tmpotriva de la proiectul anterior.
Voturi Tmpotriva? 2 voturi, abjineri? 0 voturi.
Acest project de hotarare nu a fost adoptat.

Prezenta nominala, va rugam.

Domnul Secretar general Tudor Toma
Alexandre - Fontoura Lacramioara - prezent
Angelescu Ramiro - Robert - Eduard - prezent
Boaja Minica - prezent
Bologa Catalin - Gheorghe - absent
Popescu Manuela Violeta - prezent
Campeanu Remus - Catalin - prezent
Chiris Mariana - prezent
Comanescu Mihai - prezent
Comanici Ancuta - Sorina - absent
Cretu Simona - prezent
Darabont Alexandru - Dan - prezent
Deaconescu lonel - Cristinel - prezent
Dinu Maria - Mirela - prezent
Draghici Aurelia - Gratiela - prezent
Fatu Gabriel - absent
Florescu Dragos - absent
Georgescu Bogdan - Cristian - prezent
Giugula Mihai - Doru - absent
Iliescu Catalin -Lucian - prezent
Ilina Ion - Cosmin - prezent
Manolache Valeriu - Marian - prezent
Marin §tefanel - Dan - prezent
Margarit Nicolae - Sorin - prezent
Mihailovici Virginia - prezent
Mocioaca §tefan Alexandru - absent
Mustaciosu Vlad - absent
Naghi Gabriel - prezent
Neacsu Adrian - prezent
Nicolae Andrei - prezent
Nicolescu Cristina - Elena - prezent
Olteanu Cristian - Marian - prezent
Panaitescu Horatiu
Peptan Mihai - ab?
Peter Alexindrinaj^pr6zent



Pieptea Cornel - prezent
Popa Maria -absent
Popescu Dorin - absent
Popescu Eugenia Ana - Maria - absent
Potera§u Cornel - Constantin - absent, a depus o solicitare prin

care ne aduce la cunostinta ca va pleca de la ora 17,15
Radu Richard Vicenjiu - prezent
Raicu Mircea - Cristian - absent
Radulescu §tefan - Cristian - prezent
Rizoiu Mircea - absent
Sava loan - Razvan - prezent
Scarlat Horia - prezent
Stan Ion - absent
Stanoi Lucia - prezent
Tache Felix Mihai - absent
Talau Mihnea - §tefan - absent
fugurel Marius - Cristian - absent
Untaru Virgil - absent
Vaduva Silviu - prezent
Vintila Mariu §tefan - prezent
Voicu Mihai - prezent
Zorkoczy Julia - absent
In sala sunt prezenti 35 de consilieri.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Doamnelor si domnilor consilieri, cu 35 de consilieri prezenti,

continuam sedinta ordinara, la ora 18.07 constatam acest lucru, avem
cvorum pentru continuarea lucrarilor. Domnul Cornel Pieptea, viceprimar
al capitalei, doreste sa ia cuvantul.

Domnul Viceprimar Cornel Pieptea
Multumesc domnule pre§edinte, doresc sa se consemneze ca Tn

urma apelului nominal care a fost efectuat, se constata ca cea mai mare
parte a grupului PSD lipse§te, asta pentru a nu fi acuzati, asa cum se
Tntampla la Tnceputul sedinjei, ca noi suntem cei care vom parasi sala.
Uitati ca dupa trei ore de la mceperea sedintei, colegii de la PSD sunt cei
care Tn majoritate au parasit sala. Multumesc.

Domnul Viceprimar Dan Darabont Alexandru
Domnule presedinte, domnule secretar general, domnule prefect,

rog sa se consemneze ca maHrfuWitle 50% din componenta grupului
PSD- PC, sunt prezenti Tn sal̂ iyiulturnesG>



Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Domnul consilier general, profesor Boaja doreste sa ia cuvantul.

Domnul Consilier Boaia Minica
Domnule Ramiro, eu as. avea respectuoasa rugaminte sa ma

ascultati, pentru ca este o problema pe care eu am ridicat-o, de-a lungul
a o jumatate de an sj este o problema care ne priveste pe toti consilierii
general! §i vom avea responsabilitate si materiala sj penala.

Va amintiti ca, la o luna, doua Tn urma, am solicitat primarului
general sa treaca pe ordinea de zi, chestiuni legate de proiectui
bugetului de venituri sj cheltuieli al celor doua regii, RADET-ul sj RATB-
ul. Ne aflam Tntr-o situate fara precedent sj vreau sa fac trimitere aici la
urmatorul cadru legislativ: pe noi, consilierii general!, ne obliga Legea nr.
31 a societatilor comerciale, republicata, din 1990, ne obliga Legea nr.
215 pe care o cunoa§teti cu totii, ne obliga Legea nr. 393, ne obliga OUG
nr. 26 care a fost modificata cu OUG nr. 2/2015, Tn care avem
responsabilitati extraordinare. In cazul Comisiei economice, am formulat
documentatie catre primarul general... va rog sa fiti atenti, ca este foarte
important pentru toata lumea sj vreau sa va solicit, ca Tn procedural de
urgenta, eel mai tarziu pana pe data de 20 a acestei luni, doamna
Popescu, va rog sa ma ascultati, va rog pe toti consilierii general!, ca Tn
procedure de urgenta pana la 20 mai, sa facem o §edinta extraordinara,
Tn care am rugat Tn scris primarul general, de aceast§ data invocand
documentele sj legislatia Tn vigoare care Tl obliga sa treaca pe ordinea de
zi aceste chestiuni legate de proiectui bugetului de venituri sj cheltuieli
pe 2014, proiectui bugetului de venituri sj cheltuieli pentru cele doua regii
2015, pentru ca la sfarsjtul acestei luni, Tn data de 30 mai 2015 se va
depune bilantul contabil, contul de profit si pierdere sj anexele la bilant,
Tn care noi suntem obligati sa le aprobam Tn cadrul Consiliului General.
De aceea o sa circule si un document Tn care sa avem o treime, Tn care
Tn perioada de pe 15 pana pe 20, ca regiile respective sa le aprobam
bilanturile contabile pentru a le depune la Ministerul Finantelor pana pe
data de 30. Asta este solicitarea mea la dumneavoastra sj va rog sa nu o
politizam pentru ca este o chestiune care este Tn interesul tuturor sj ne
obliga legislatia §i primim §i sanctiuni conform noilor modificari care sunt
Tn vigoare. In 15 zile de la comunicarea bugetului public national, trebuia
primarul general sa treaca aceasta chestiune pe ordinea de zi. Motivele
pentru care nu am Tnteles de data aceasta, am formulat documente
scrise §i catre primarul general §i catre directorii general! a! regiilor §i
catre consiliile de administratje^e^elor doua regii. Va multumesc foarte
mult.
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Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
§i noi va multumim. Mergem mai departs.

Punctul 15 - Proiect de hotarare privind eliberarea certificatului
de atestare a dreptului de proprietate asupra terenului in suprafata
de 222,76 mp - suprafata exclusive si 74,38 mp cota parte indiviza,
situat Tn §oseaua Salaj nr. 249, sector 5, aflat Tn patrimoniul
Societafii Comerciale S.C. PRINCIAR 90 S.A.

Este vot de 2/3.
Supun la vot proiectul de hotarare.
Cine este pentru? 29 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 3

voturi.
Acest project de hotarare nu a fost adoptat.

Punctul 16 Proiect de hotarare privind acceptarea ofertei de
donate a unui imobil/teren aflat Tn proprietatea S.C. Kaufland
Romania Societate Tn Comandita, situat Tn Bd. 1 Mai nr. 51, sector 6.

Este un project de 2/3.
Cine este pentru? 29 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 1 vot.
Acest project de hotarare nu a fost adoptat.

Punctul 17 Proiect de hotarare privind numirea unui
reprezentant al C.G.M.B. Tn Comisia Municipiului Bucuresti pentru
stabilirea dreptului de proprietate private asupra terenurilor.

Va informez ca este vot secret si astept propuneri. Nefiind
propuneri, nu putem supune la vot acest project.

Punctul 18 Proiect de hotarare privind aprobarea
documentatiei de urbanism Plan Urbanistic de Detaliu - Str.
Miercani nr. 23, sector 1, Bucuresti.

Cine este pentru? 27 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 3
voturi.

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Punctul 19 Proiect de hotarare privind aprobarea Planului
Urbanistic de Detaliu - Str. Dr. Calin Ottoi nr. 17, sector 2.

Cine este pentru? 29 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 4
voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul 20 Proiect de hotarare privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal rrB-duIjtuo^prVladimirescu nr. 29, sector 5.

Cine este ofentru? 1 flvqtifrj, tmpbtrivl? 0 voturi, abtineri? 9 voturi.



Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Punctul 21 Proiect de hotarare privind aprobarea
documentatiei de urbanism Plan Urbanistic de Detailu - §os. Chitilei
nr. 158A, sector 1, Bucuresti.

Cine este pentru? 0 voturi, Tmpotriva? majoritate de voturi, abtineri?
Ovoturi.

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Punctul 22 Proiect de hotarare privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal - Str. Vanatori nr. 8, sector 5.

Cine este pentru? 9 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? majoritate
de voturi.

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Punctul 23 Proiect de hotarare privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal - Drumul Sarmas nr. 78A (fost 76-82-lot 23), sector
1.

Cine este pentru? 30 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 3
voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul 24 Proiect de hotarare privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal - Drumul Costesti nr. 12 (T.21-26, P.106), sector 1.

Cine este pentru? 34 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul 25 Proiect de hotarare privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal - Drumul Binelui nr. 180B - lot 3, sector 4.

Cine este pentru? 8 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? majoritate
de voturi.

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Punctul 26 Proiect de hotarare privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal - §os. Alexandriei nr. 152, sector 5, Bucuresti.

Cine este pentru? 18 voturi, Tmpotriva? 2 voturi, abtineri? 3 voturi.
Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Punctul 27 Proiect de hotarare privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal - Aleea Mizilnr. 14-16^18, sector 3.

Cine este pentru? 33 d^ydturh TmpofKya? 0 voturi, abtineri? 1 vot.
Acest proiec^ de holarace a^fost adoptat.

J. I Hfc. / i II "~~* i , .' • • • . ' . . f; ^^^—



Urmatorul project pe ordinea de zi, Tnjeleg ca este o luare de
cuvant. Domnul Cristian Olteanu.

Domnul Consilier Cristian Olteanu
A§a cum a cerut colegul nostru, domnul Giugula, Tnteleg ca a

pregatit dosarul, cer pauza de consultari.

Domnul Viceprimar Dan Darabont Alexandru
Domnul Olteanu, domnul Giugula conform apelului nominal, nu mai

este prezent.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Pauza 30 de minute. Am Tnjeles ca sunt suficiente 10 minute

pentru verificarea dosarului.

- Pauza -

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Doamnelor §i domnilor consilieri, Tnteleg de la liderii de grup ca au

finalizat parcurgerea documentatiei de la dosarul colegilor consilieri
general!, a§a ca dau cuvantul domnului secretar general.

Domnul Consilier Angelescu Ramiro Robert
Domnule pre§edinte, stati o secunda. Dumneavoastra ne-ati spus

ca vom primi nis,te documente. Va rog frumos sa faceti afirmatii Tn
concordanta cu realitatea. Nu am primit nici un fel de document, nu s-a
suplimentat documentatia dosarelor Tn nici un fel, iar dumneavoastra
duceti Tn eroare Consiliul General. Am rugamintea sa faceti o prezenta
nominala si sa constatam ca cei din grupul PNL, care au propus mutarea
acestor puncte la sfars,itul ordinii de zi, Tn aceasta clipa nu se mai afla Tn
sala, alaturi de noi. Deci, va rog frumos sa faceti o prezenta nominala.
Multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Constatam .... din priviri, lipsa cvorumului, vrem sa ne identificam

prin a face prezenta nominala. Domnule secretar general, aveti cuvantul.
§i dumneavoastra aveti cuvantul,=damnule consilier.



Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Stimati colegi, domnule viceprimar, domnule prefect §i stimati

invitati, catf mai sunt Tn sala, asistam azi la un demers fals §i ipocrit al
fortelor de opozitie, forte care au Tmbracat, doar pentru o clipa, haina
intereselor publice §i a compasiunii fata de cetatenii Bucure§tiului.
Partidele politice care formeaza majoritatea actuala Tn Consiliul General,
nu sunt cum pretind, cainii de paza ai democratiei. Ei sunt lupii vopsiti,
care ani Tn s.ir s-au mfruptat de la masa bogata a statului, Tn defavoarea
celor care astazi pretind ca Ti slujesc §i Ti reprezinta. Cei care au
majoritatea Tn Consiliul General. USL traies.te.

Domnul Secretar general Tudor Toma
Alexandre - Fontoura Lacramioara - absent
Angelescu Ramiro - Robert - Eduard - prezent
Boaja Minica - prezent
Bologa Catalin - Gheorghe - absent
Popescu Manuela Violeta - prezent
Campeanu Remus - Catalin - prezent
Chin's. Mariana - absent
Comanescu Mihai - absent
Comanici Ancuja - Sorina - absent
Cretu Simona - prezent
Darabont Alexandru - Dan - prezent
Deaconescu lonel - Cristinel - prezent
Dinu Maria - Mirela - absent
Draghici Aurelia - Gratiela - prezent
Fatu Gabriel- absent
Florescu Dragos. - prezent
Georgescu Bogdan - Cristian - absent
Giugula Mihai - Doru - absent
Iliescu Catalin -Lucian - absent
Nina Ion - Cosmin - prezent
Manolache Valeriu - Marian - prezent
Marin §tefanel - Dan - absent
Margarit Nicolae - Sorin - prezent
Mihailovici Virginia - absent
Mocioaca §tefan Alexandru - absent
Mustaciosu Vlad - absent
Naghi Gabriel - prezent
Neacf u Adrian - absent
Nicolae Andrei - absent
Nicolescu Cristina - Elena - prezent
Olteanu Cristian - Mariarr^ pcezent



Panaitescu Horatiu - prezent
Peptan Mihai - absent
Peter Alexandrina - prezent
Pieptea Cornel - prezent
Popa Maria - absent
Popescu Dorin - absent
Popescu Eugenia Ana - Maria - absent
Poterasu Cornel - Constantin - absent
Radu Richard Vicentiu - prezent
Raicu Mircea - Cristian - absent
Radulescu §tefan - Cristian - absent
Rizoiu Mircea - absent
Sava loan - Razvan - absent
Scarlat Horia - prezent
Stan Ion - absent
Stanoi Lucia - prezent
Tache Felix Mihai - absent
Talau Mihnea - §tefan - absent
Jugurel Marius - Cristian - absent
Untaru Virgil - absent
Vaduva Silviu - absent
VintilS Mariu §tefan - absent
Voicu Mihai - absent
Zorkoczy Julia - absent
In sala sunt prezenti 21 de consilieri.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Conform art. 40, §edintele consiliului local se desfa§oara legal cu

prezenta majoritatii consilierilor locali Tn functie.

Domnul Viceprimar Dan Darabont Alexandru
Se dovedesje care a fost intentia pentru a trece la sfarsitui ordinii

de zi cele doua puncte pe care primarul general le-a pus la 1 si 2.

Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Domnul viceprimar Cornel Pieptea dore§te sa ia cuvantul. Va rog.

Domnul Viceprimar Cornel Pieptea
Multumesc. Doresc sa se consemneze caji sunt. Din 21, 11

consilieri liberal!, practic noi am gjrEnjs PSD-ului, daca ar fi stat la
s.edinta Tn Tntregime astazi, sa ĴcSHshb^n sfarsit acest demers al
organizatiei de partid/Vs mi/flum.isc,"



Domnul Presedinte de sedinta Radu Richard Vicentiu
Inchid §edinta ordinara de astazi 28 aprilie 2015, la orele 18.45, din

lipsa de cvorum.

PRESEDINTE OE §EDI
Radu Richard Vice

SECRETAR GENERAL AL
MUNICIPIULUI BUCURE§TI,

Tudor Toma

Redactat §i verificat:
Dancd Emamuel
Vasilescu Floarea
Anghel Mirela
Titiri§c3 Gabriej
Mirea Nicoleta
Jicleanu Gladiola
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